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Mehran Tavakoli Keshe - Goedendag, zoals gewoonlijk wanneer en 

waar je ook naar luistert is dit een kenniszoeker van Keshe Foundation 

Ruimteschip Instituut. We verwelkomen je weer en zoals gewoonlijk 

hopen we ons weer in te spannen om wat ik noem "ondeugende 

dingen" te doen om uit te vinden wat er voor ons verborgen was, we 

kunnen van Hem leren en de manier waarop Hij dingen doet hij is 

natuurlijk de Schepper. Het is geen "verstoppertje", maar begrijpen. 

Hoe meer we begrijpen, hoe meer we Zijn "trucs" ontrafelen. (:12). 

 

De les van vandaag is zoals gewoonlijk en we proberen gewoon wat 

kennis aan te vullen voordat we beginnen met een paar 

aankondigingen die ik naar voren wil brengen. Allereerst is er de 

bijeenkomst in Londen. Vanaf deze week dragen we alles over aan de 

promotors en als er nog iemand is die mee wil doen, laat het ons dan 

weten. Anders ga je via het systeem. 

 

Aan de andere kant hadden we gisteravond een ontmoeting met het 

live programma van het Iraanse Keshe Foundation team, waarin het 

Iraanse leiderschap en de Iraanse positie met betrekking tot Palestina 

aan de orde kwamen. We hebben gevraagd om een Engelse vertaling, 

ik weet zeker dat die binnenkort uitkomt. We hebben het Iraanse 

leiderschap gevraagd, dat wil zeggen Ayatollah Khamenei. van Iran, de 

Iraanse president, hun vertegenwoordiger wetende hoofden van 

Sepah, de president wetende, ze waren aanwezig bij de vergadering.  

 

 



We hebben hen 24 uur van tevoren geïnformeerd, en de opname is al 

doorgegeven, het eerste bericht in de opname is doorgegeven aan Zijne 

eminentie Ayatollah Khamenei. van Iran, in de vergadering van gisteren 

met de Keshe Stichting Iran is hetzelfde gedaan. We hebben het Iraanse 

leiderschap gevraagd en u zult het uittreksel zien. 

We zijn ons bewust van informatie dat Iran in een massale oorlog kan 

worden getrokken, het einde van de natie wordt. En we hebben 

Ayatollah Khamenei. van Iran gevraagd om orders uit te vaardigen om 

de Iraanse strijdkrachten te gebruiken om de redder van de Palestijnen 

te worden en een corridor te openen tussen Palestina en Iran, en de 

vluchtelingen over te brengen naar Iran. (:14). En faciliteiten te bieden 

voor het bestaan totdat de situatie met Palestina is opgelost. 

 

De reden hiervoor bespraken we vorige week in het onderwijs, en we 

moeten begrijpen dat Iran door de Amerikanen en Israëli's in de val 

werd gelokt. Maar ze verkochten de wapens aan hen om ze naar 

Palestina te brengen, ze gebruiken ze, en dan wordt Iran ervan 

beschuldigd, en ze hebben alle wapens klaar om Iran te vernietigen. 

Dit was onderdeel van een truc om in de centrale bank van Iran te 

komen en de orders van Hamas. 

 

Daarom hebben we de Iraanse regering gevraagd om de witte vlag van 

Iran te gebruiken, dat is de vrede. En het is de manier die gebruikt 

werd door Kourosh en Darius, en door de andere Iraanse leiders in de 

afgelopen eeuwen om onderdak te bieden aan de Joden, aan de 

Armeniërs. Toen ze hem naar een kant van Isfahan brachten, en toen 

werd een deel van Iran aan de Armeniërs of Christenen gegeven, en zo 

ontstond Afghanistan. Zo ontstond Afghanistan. Dit zijn de mensen die 

eeuwen geleden hun toevlucht zochten om te ontsnappen aan het 

kwaad in het Midden-Oosten. Hetzelfde als vandaag.  

 

 



En we hebben zelfs een deel van onze natie aan hen gegeven om hun 

eigen natie te creëren. 

 

Ik heb het Iraanse leiderschap met redenen omkleed gevraagd, 

waarvan ze volledig op de hoogte zijn en ze hebben bevestigd dat 

onze informatie correct is, om de corridor tussen Palestina en Iran te 

openen en toegang te geven aan de vluchtelingen. Deze mensen is 

verteld om naar het zuiden van het land te gaan, en dan bombarderen 

ze het zuiden. Ze vertellen hen om naar de ziekenhuizen te gaan, en ze 

bombarderen het ziekenhuis, 600 - 800 mensen werden gedood in 

één bom gisteren. En dit is een valstrik. Het is de manier waarop de 

regering Netanyahu werkt, misleiden, bedriegen en de rest. De manier 

waarop ze de Keshe Foundation gebruikten, (:16). de ruimte nucleaire 

reactor als bom van Iran en alle chaos veroorzaakten, totdat we zijn 

hand openden. 

 

Daarom heb ik, zoals altijd, de Iraanse regering decennialang 

geadviseerd, en zit ik achteraan te kijken naar wat wij noemen, de 

achterkant van Iran, dat ons niets overkomt. Ik heb de Iraanse regering 

geadviseerd om Iran niet in de val te laten lopen met wat ze hebben 

gedaan of wat ik vorige week heb uitgelegd, om een corridor te openen 

voor Palestijnen om naar Iran te worden verplaatst. We geven ze een 

toevluchtsoord. We doen dit al eeuwen en we maken een einde aan 

deze waanzin, die door Israël is gecreëerd. En hopelijk zullen we zien 

wat de beslissing zal zijn. 

 

We horen vandaag in de toespraak van de Iraanse president dat hij 

zegt dat we aanwezig zullen zijn in Palestina. We moeten afwachten 

wat het nieuwe besluit wordt.  

 

 

 



Iran zal de redder van de Palestijnen worden, en de rest zoals we al 

eeuwen doen, en zelfs met alle lasten van sancties accepteren we de 

verantwoordelijkheid. We moeten afwachten wat het Iraanse 

leiderschap besluit. Ik vroeg hem om de wapens om te draaien en de 

witte vlaggen op de tanks en de persoonlijke dragers te plaatsen, die 

daar waren om de Palestijnen naar buiten te brengen. En afspraken te 

maken met de andere landen om het overbrengen van deze mensen 

voor de komende paar maanden te vergemakkelijken. 

 

Dan komen we uit bij de Israëlische hebzucht naar land. Maar ik moet 

je vertellen dat we met de technologieën van de Keshe Foundation niet 

alleen praten om te praten. We zijn ons ervan bewust dat de 

technologie (T) moet worden geleverd aan de Chinese regering en de 

Iraanse regering om voorzieningen te treffen op een vreedzame 

manier, dat het land van Palestina zal terugkeren naar de Palestijnen 

op een zeer vreedzame manier. Maar de Israëli's zullen vertrekken zoals 

ze gekomen zijn, en de coëxistentie tussen twee zal er zijn. Waar het 

land zal worden gedeeld. Niet door wapenpolitiek, maar door het delen 

van technologie, kennis, (:18). en het beschikbaar maken dat deze 

positie, die is ingenomen om Israël te gebruiken als een volgend punt 

voor oorlogen, voor een voortdurende oorlogen voor eeuwen, tot een 

einde komt. 

 

Ik heb zijne Eminentie Ayatollah Khamenei van Iran gevraagd om de 

zaak grondig te overwegen en de gevoeligheid van de situatie te 

begrijpen bij het redden van anderhalf miljoen Palestijnen, zoals het 

was gepland, om te wachten met het steunen van andere groepen, 

radicale groepen. Door de deuren te openen redden we 80 miljoen 

Iraniërs, die het doelwit zijn van de bommen en raketten van de 



Amerikanen op lange afstand. Zoals ze deden in Syrië, in Libië en we 

zagen het in Joegoslavië toen het de eerste keer begon. Ik hoop dat het 

Iraanse leiderschap en de Sepah de gevoeligheid van de situatie 

begrijpen en ernaar handelen. We zullen aanwezig zijn om de 

Palestijnen te helpen uit de gevangenis te komen die is gecreëerd door 

het Westen, door het wapenbeleid van de Verenigde Staten en wat wij 

noemen, de waanzin van de Joodse leiders, niet in enige andere vorm 

door de natie Israël. 

 

Daartoe deed ik een verzoek aan beide partijen, de Iraniërs en het 

Iraanse leiderschap om te faciliteren als er nog een natie Iran overblijft, 

aangezien het plan van Netanyahu en het Amerikaanse leiderschap 

was om Teheran te vernietigen. En op deze manier, het zuiden van Iran 

annexeren was als onderdeel van de Britse aardolie ambitie om de 

hele operatie in de Perzische Golf met olie te controleren. Ik hoop dat 

we een uitkomst zien op een andere manier, en de eerste tekenen van 

wat we zien, hopelijk als de informatie die van de Iraanse president 

komt in de goede richting is en niet de andere kant op, zien we 

aanwezig zullen zijn in Palestina om te verwijderen, om de Palestijnen 

te helpen om uit deze open gevangenis te komen. (:20). Geef het land 

zoveel als ze willen aan de Israëli's. 

De aantallen slinken. En zoals ik al zei, we hebben de "liefde van God" 

van de stam Israël afgenomen. En als de God dat doet, kunnen ze 

vechten zoveel ze willen, er zal geen teken zijn in de komende tijd. 

 

Om terug te komen op de andere onderdelen, de Londense conferentie 

is op dezelfde manier gepland voor 11 november. De locatie is gekozen, 

we hebben overeenkomsten getekend en onze promotors zullen het 

over de hele wereld aankondigen. Het is hun taak, op uitnodiging van de 

ambassadeurs en de regering. En tegelijkertijd kijken we ernaar uit om 

velen van jullie daar te zien. Het zal een historische tijd worden als de 

Keshe Foundation door middel van technologie de verandering zal laten 



zien. 

Door middel van technologie laten we zien wat komen gaat en door 

middel van technologie brengen we verandering. 

 

Op zoveel manieren heeft de Keshe Foundation Knowledge Seekers 

(KS) voor het eerst dat we dit toelaten een ster gemaakt, een ster van 

vrede en goudkleur. Als de "star patch" in de winkel van de Keshe 

Foundation. Deze zijn individueel handgemaakt en het heeft veel 

betekenis. Het is gedaan om het begin van de conferentie te vieren en 

in een van de komende dagen zullen we een speciale envelop 

uitbrengen voor de conferentie in Londen, die ruimte en technologie 

en vrede samenbrengt. 

 

Terug naar het onderricht, in het onderricht van de vorige week en de 

weken daarvoor probeerden we de verbinding, het begrip van het 

menselijk lichaam met de planeet Aarde uit te leggen. (:22). Hoe we 

vorm kregen, hoe we vorm kregen door de interactie van de velden 

van onze Ziel, Ziel van de Fysiekheid (STP), en wat we noemen, de Ziel 

en de STP van de plaats, tijd en bestemming. Wanneer we verliefd 

worden, raken we onze liefde aan, we delen onze emoties (met) onze 

liefde. En de manier waarop we onze liefde aanraken, als minnaar, 

verandert hij of zij de manier waarop ze eet, en de manier waarop ze 

loopt, de manier waarop ze denkt, alles om bij de minnaar te passen, 

om veel dingen te accepteren die onaanvaardbaar waren. Maar nu 

creëert de interactie die voorwaarde van acceptatie. 

 

Op een bepaalde manier hebben het gravitationeel magnetische (GM) 

veld van de Ziel en STP, de lichamelijkheid (P) en de Ziel interactie met 

de nieuwe entiteit. Ze veranderen hun gedrag, ze veranderen 



hun kleding veranderen ze. Vroeger was je een hippie, je scheert je, je 

gaat in pak, gewoon omdat ze van je houdt, en je probeert te behagen. 

Je zorgt dat je erbij hoort. Ze haat blauw, maar ze draagt blauw omdat 

je van de kleur blauw houdt. Het is hetzelfde wanneer we onze Ziel en 

het STP naar een omgeving, naar een andere planeet verplaatsen. 

Onze Ziel, onze STP interageert met de Ziel en de STP van de 

omgeving, de ster, de planeet. Net zoals we onze kleding veranderen 

om te passen, veranderen we ons lichaam, onze presentatie, onze 

manifestatie op dat punt en in die positie. 

 

Dit is hoe het werkt, dit is hoe degenen onder jullie die het begrip, de 

kennis van jezelf en je kinderen verhogen. (:24). Als je de wetenschap 

van de Schepping begrijpt, begrijp je dat er geen angst is om te reizen, 

geen angst om in de ruimte te zijn. Je hoeft niet naar de universiteit te 

gaan, je hoeft niet door NASA geleerd te worden hoe je in een 

"apenpak" in een zwembad moet stappen en hoe de aap zich zal 

gedragen als hij ergens aankomt. Met het huidige 

voortstuwingssysteem, de manier waarop we naar de maan gaan, 

creëren we eigenlijk onze eigen gevangenis door het gebrek aan 

begrip van het scheppingsproces. Springen als een konijn dat een 

masker draagt om te zijn. Net zoals wij doen, gaan we naar de bodem 

van de zee in deze kleding van de duikers, omdat we nooit het proces 

van de Schepping begrepen. Nu wel, nu hebben we geen angst meer, 

nu begrijpen we de manier waarop we onszelf veranderen voor onze 

geliefde. Wanneer we ergens in de ruimte een punt van bestemming 

bereiken, vinden we een geliefde op het niveau van de omgeving en de 

toestand. 

 

Dit is wat onze huidige Ziel heeft gedaan, dit is wat onze huidige 

lichamelijkheid heeft geaccepteerd en zich heeft gemanifesteerd. Zoals 

de interactie van het veld van de Ziel van de Mens (STM) en de STP van 

de mens, met betrekking tot zijn omgeving, ons heeft gedicteerd om 



eruit te zien als mensen. Kort, lang hangt af van hoeveel energie er in 

de Ziel zit, hoe de interactie is tussen de STP en de STM. En dan naar en 

door de traagheid die de manifestatie is van lichamelijkheid van de 

planeet, worden we kort, lang, worden we Chinees, worden we 

Amerikaans, worden we Iraans en de rest. Dus als je geboren wordt, en 

je leeft, en je hebt de positie en de toestand van, laten we zeggen, Iran 

meegemaakt, dan heb je bruine ogen, donkere ogen, bruin haar of wat 

dan ook. Omdat daar, wat wij noemen, de traagheid van de materialen, 

(:26). magnetisch veld van de traagheid de interactie met de Ziel 

dicteert en de conditie van de kleur en de huid creëert. 

 

Nu begrijpen we het. Onze eigenschappen, ons gedrag, onze manier 

van denken is direct verbonden met de traagheid van de omgeving. En 

waar we terechtkomen. De omgeving van Engeland dicteert zo'n kleur, 

de omgeving van China dicteert zo'n positie van het hoofd. Dat we in 

die positie, vanwege het zwaartekracht M veld van het calcium (Ca), 

een kleiner hoofd krijgen. Hersenen moeten nog steeds naar dezelfde 

positie, en lichtjes krijgen we twitches in het oog, in de positie van het 

oog, en de vorm van het oog. Ze zeggen dat ze Chinezen zijn, omdat ze 

zich al honderdduizenden jaren hebben aangepast aan de traagheid 

van de omgeving. 

 

Nu begrijp je hoe de traagheid van de omgeving waarin we landen, 

plus de traagheid van de omgeving van onze Ziel, onze STP, in 

interactie met elkaar, de vorm van manifestatie van punt, plaats, tijd en 

positie creëert. Wanneer we je vertellen dat we de toestand van Mars 

en Maan creëren en je ziet hoe je zult zijn, welk dier je zult komen 



aan de andere kant van de machine, het is gewoon alles wat het is. We 

creëren de toestand van de Ziel van de Maan, we creëren de toestand 

van de STP van de Maan, we kunnen de toestand van de Traagheid van 

de Maan creëren. En in die positie je Ziel, je STP, je lichamelijkheid, 

terwijl je in de machine bent om je aan te passen aan de nieuwe 

veranderingen. Het proces van miljoenen jaren gebeurt binnen 

minuten, binnen seconden. (:28). Voorwaarde om te overleven is 

hetzelfde. Als je er altijd als een man uit wilt zien, maakt het niet uit of 

je naar Mars, de maan of een andere planeet gaat, trek dan je apenpak 

aan. En zelfs dan is er geen garantie dat je eruit komt als een aap. 

 

Dit begrip van dit proces proberen we jullie in de Londense presentatie 

de manifestatie van de vissen te laten zien. Als het onze 

wetenschappers lukt om het proces dat ik ze heb gegeven te 

begrijpen. Ik heb altijd gezegd, één druppel. Nu begrijp je wat die 

druppel is. We hebben onze kennis, we hebben onze technologie zo 

geavanceerd binnen de Keshe Foundation, dat we in één druppel de 

Ziel, de STP en de lichamelijkheid van de vis kunnen nemen en het in 

een andere tank kunnen laten vallen om gemanifesteerd te worden. 

Maar we hebben ervoor gezorgd dat de twee tanks hetzelfde zijn, dus 

je zou dezelfde vis moeten krijgen. Als ik de dimensie (D) van het 

magnetische veld van de tank verander, zul je zien dat de vis 

misschien een kikker wordt, of een entiteit die je niet kent. 

 

Nu begrijp je de wetenschap en niet de tovenaar in de wetenschap. Zo 

begrijp je het proces dat iedereen die een vis ergens anders kan laten 

verschijnen geen profeet wordt. Want de volgende profeet in een 

ander melkwegstelsel, op een andere planeet kan een andere magie 

doen met een veld dat je niet ziet, en je zult hem een andere profeet 

noemen. (:30). Dus je zult miljarden religies hebben en je weet niet 

welke kant je opgaat, omdat je nooit de realiteit hebt begrepen door 

het proces van de Schepping. Dus iedereen wordt een tovenaar en 



iedereen wordt een profeet. 

 

Nu begrijp je dat het niet alleen de interactie van de Ziel en de STP is 

die je vorm dicteert. De traagheid van de plaats en de traagheid die 

jullie veld creëert in de grens van zichzelf voor de manifestatie van 

lichamelijkheid als een, wat ik noem, fundamentele speelkracht in jullie 

manifestatie. In de toekomst, wanneer we ernaar streven om systemen 

te brengen en te ontwikkelen op een zeer, wat ik noem, geavanceerde 

manier, zoals nu aan de gang is, zullen jullie in Londen de 

transmutatie-eenheden zien, de Verticale Transmutatie-eenheden. We 

hopen dat we het kunnen laten werken en dat onze wetenschappers 

erin slagen om het werkend te krijgen. Als we een iets andere 

omgeving creëren aan de ontvangende kant, dan ga je naar binnen als 

Iraniër en kom je naar buiten als Amerikaan. Omdat we je per ongeluk 

een Amerikaans uiterlijk hebben gegeven, of omdat je via de 

magnetische velden besluit dat dit is wat ik wil, dat is wat mijn Ziel wil 

om gelukkig te zijn. Als ik in de Verenigde Staten aankom, wil ik niet 

dat ze zeggen: oh, hij is een buitenlander. Hij is daar. Ik wil op hen lijken, 

blauwe ogen, bruin of blond haar, lang en knap. 

 

En als ik naar China ga, doe ik hetzelfde. Maar omdat je de emotie van 

de Ziel aan de omgeving hebt gegeven, wissel je met andere Zielen. 

(:32). Automatisch bereik je, ontvang je de kennis van het Chinees. 

Wanneer je Chinees spreekt, begrijp je de essentie van de taal, niet het 

woordenboekwoord van de taal. Nu begrijp je dat je geen angst moet 

hebben, maar vertrouwen, dat je het proces begrijpt. Niemand kan die 

kennis, die emotie uit de emotie van lichamelijkheid en emotie van de 

mens halen. 



In de komende tijd zal de mens, als hij de totaliteit begrijpt, dit gaan 

gebruiken als een spel, als levensvreugde. Op een bepaalde manier 

gaan we naar carnaval, we gaan naar een barmasker, we gaan naar van 

alles en nog wat om een nieuwe dekmantel te creëren, nieuwe kleren 

aan te trekken. We gaan naar Halloween, we trekken nieuwe kleren 

aan om iets anders te lijken. Nu kunnen we dit doen zonder deze 

kleren te kopen. Door onszelf innerlijk te emotioneren, ook al dragen 

we dezelfde traagheid, kunnen we veranderen. We worden geen 

kameleon, we begrijpen de volledige wetenschap van de Schepping. 

Controle over emotie, wat ik nodig heb om te veranderen in de 

dimensie van de velden van mijn Ziel. 

Wat ik moet veranderen aan de dimensie van mijn STP en welke 

traagheid dit zal creëren. 

 

De mens zal in de loop van het leerproces ontdekken dat het enige wat 

je hoeft te doen is de kracht van de Ziel hetzelfde te houden en door de 

emotie van de STP heen te spelen. De conversie, het begrijpen van de 

manifestatie van de tijd, plaats en positie. (:34). Zoals ik altijd zei, de Ziel 

van de Schepper zit in ons allemaal, zelfs in een steen. Maar de STP 

creëert in interactie met die Ziel het beeld van het wezen. En wanneer 

we dezelfde kracht produceren, in dezelfde traagheidsomgeving, 

krijgen we hetzelfde resultaat. Omdat de STP niet altijd perfect 

hetzelfde is, en de traagheid van de positie van het zand, de lagen 

eronder, en de lagen eronder, en de interactie van het magma van de 

aarde met de bovenste lagen, creëert verschillende wat ik noem, 

manifestatie, draaien we lichtjes verschillende kleuren om te passen bij 

de velden die binnenkomen. 

 

Als je blond, blauw en Amerikaans bent, kom dan een paar eeuwen in 

Iran wonen. Je wordt een van ons. Niemand zal weten dat je 

Amerikaanse voorouders had. Nu we lang kunnen leven, zelfs als we 



naar andere landen gaan om daar te wonen, zullen we onze veldsterkte 

zien in interactie met het veld van de omgeving. Het voedsel dat we 

eten, de magnetische velden die we aan ons toevoegen door de 

interactie van de velden van de omgeving zullen veranderen. 

 

We zien dit fysiek, we zien dit perfect. En in onze tests en in ons proces 

wanneer we dit zien, hebben we dit zo mooi gezien. In onze tests met 

het Chinese leger van de afgelopen weken was dit absoluut duidelijk 

op de kaart te zien. Waar we produceerden in de magnetische 

veldomgeving konden we zien wat zich in dat veld bevindt, wat zich in 

dat gebied bevindt, welke materialen zich manifesteren en in welke 

vorm en welke hoeveelheden. (:36). Zoals ik gisteren in de Iraanse les 

heb uitgelegd, hebben we tegenwoordig het gereedschap om gaten te 

boren, honderden gaten die we boren om te zien hoe diep het is, wat 

en waar. Nu met de nieuwe technologie is dat niet meer nodig, we 

zetten de machine gewoon aan de oppervlakte en we wachten. Wat 

we verzamelen is een manifestatie van de traagheid van de 

magnetische pool van de omgeving en vertelt ons wat er in dit gebied 

is. Al deze geologische boringen zijn tot nul gedaald. En onze gegevens 

zijn zo nauwkeurig, want zij hebben de gegevens van de omgeving en 

die komen overeen. Het is zelfs beter dan zij, nauwkeuriger. Want de 

traagheid van ruimte en tijd dicteert dat. 

 

Dus, als je dit begrijpt en deze kennis gebruikt, kunnen we zien, 

kunnen we dicteren welke traagheid, welk materiaal, welke 

samenstelling van het veld en de omgeving, in interactie met je Ziel en 

STP we je laten zien wat je zult zijn. Als iemand van jullie een haar van 

Christus kan vinden. Als iemand van jullie stof van zijn kleren kan 

vinden waar je het kunt kopiëren, kun je de Ziel manifesteren. 

Zoals ik in het verleden al zei, in de komende tijd met de kennis die we 

hebben, waar de jurk 



van de profeten die zij zeggen te bezitten, kunnen we de essentie van 

manifestatie en instructie van hen zien. En niet door de man en door 

de bedriegers en de rest in verschillende namen. (:38). Als een Ziel zal 

spreken. 

 

Je herinnert je wat ik je vertel wanneer je het voedsel eet, in je 

spijsverteringssysteem de kleine hoeveelheid ervan de velden van het 

universum (U) toelaat om geabsorbeerd te worden. Die 20% is een val, 

is de link, is de verbinding. Wanneer ik de jurk heb, wanneer ik een 

haar van heb, is het weer die 20% die de Ziel brengt, verbindt met de 

Ziel en laat ze praten. En laten we eens kijken hoe we de Ziel van de 

profeten uit het verleden ontmoeten. Dan begrijpen we dat de nieuwe 

wetenschap realiteit brengt in het bestaan. 

 

De nieuwe wetenschap, die het proces van de Schepping begrijpt, 

staat niet toe dat er nog meer religies, nog meer sekten, nog meer wat 

dan ook, worden gecreëerd. Omdat jij degene bent die deze beslissing 

neemt, jij wordt de "sekte" van je eigen interactie van de velden met je 

eigen omgeving en in de kennis die je ontvangt. Als je dit dan begrijpt, 

hoe gemakkelijk, als je naar een nieuwe omgeving gaat in de richting, 

de emotie en al het andere, dan verzamel je alle kennis. De taal, de 

emotie van de taal, al het andere begrijpen. En als je slim genoeg bent 

om om te gaan met de emotie van de Chinezen als geheel, dan spreek 

je de taal beter dan zij, dan heb je de volledige geheugencapaciteit van 

al het historische en elke emotie in elke keuken en al het andere. Het 

zal heel moeilijk worden om op dat moment woordenboeken en 

encyclopedieën te verkopen, want de encyclopedie van de kennis van 

de bron, (:40). de essentie van de Schepping wordt je gegeven door de 

interactie ervan. 

 

We zouden geen scholen en universiteiten hebben in het universum. 

Maar door interactie van de Zielen in de dimensie waarin we willen 



bestaan, ons willen manifesteren, hebben we die toegang gekregen tot 

universele kennis, verzameling van de essentie van de Schepping. Zo is 

de kennis van de Schepper op elke plek, elk punt in het universum. Als 

het verbonden is met, als het gecreëerd wordt, als de interactie van de 

velden ervan, brengt het dat binnen. En komt in dimensie van begrip 

van Totaliteit. 

 

Kennis moet zijn zonder wat ik noem, vermenging, toevoeging, 

hypocrisie. Het begrijpen zoals het is, het begrijpen in zijn totaliteit, er 

deel van uitmaken, geaccepteerd worden door onszelf tot ons eigen 

bestaan in waar we voor gaan, wat we gaan doen, en wat we zullen 

doen. Zoals ik vanaf het begin van mijn onderricht zei, zullen mensen 

uit mijn onderricht nemen volgens hun intelligentie en niet meer. Je 

zou een hond kunnen zijn, je zou een koning kunnen zijn, je zou een 

straatveger kunnen zijn, maar als het niveau van begrip het punt 

bereikt, tot hoeveel van de essentie van de Schepping je begrijpt, dan 

brengt dat je naar dat punt. Het is aan jou om ernaar te streven meer te 

begrijpen. Het is aan jou om te proberen meer velden van het 

universum te verzamelen om je aan te hechten en van te onthechten. 

(:42). Volgens de emotie-interactie waar de overleving van de Ziel en de 

STP wordt gegarandeerd, creëert hun interactie de Traagheid om je te 

conditioneren om je in een tijd, plaats en positie te manifesteren. Als je 

aankomt hoef je niet naar Engelse les om Engels te leren zoals we jaren 

geleden deden, maar je spreekt net zo vloeiend Engels als de 

Engelsman en je hebt toegang tot alle encyclopedieën van alle 

Engelsen in Engeland. De Engelsman kent ze allemaal een beetje, 

maar jij hebt toegang op het moment dat het nodig is en op het 

moment dat het nodig is. 



Dit proces van het creëren van de velden wordt het belangrijkste deel 

van het werk van de Keshe Foundation. Dit is de reden waarom ik de 

afgelopen maanden en jaren, sinds ik jullie heb laten kennismaken met 

de MaGrav technologie, toen ik jullie heb laten kennismaken met de 

Gans technologie, tegen jullie blijf zeggen: negeer de 

stroomvoorziening, negeer het koper, negeer. Begrijp de creatie van de 

velden. De rest is letterlijk niet belangrijk tenzij je jezelf in die tijd, plaats 

en positie wilt manifesteren. 

 

Interactie van de velden om de totaliteit van het werk van de 

Schepping te begrijpen is de verantwoordelijkheid van elk individu. 

Omdat jij de "laatste man die overblijft" bent. Jij bent het die moet 

begrijpen hoe te interageren, hoe te begrijpen en hoe duidelijk te zijn 

over het punt, de tijd, het gevoel, de emotie en wat je wilt. In gelukkig 

zijn, in tevreden zijn, (:44). in op een bepaalde manier verliefd zijn op de 

Schepper en wat Hij geeft, is de enige manier waarop de mens vrede 

zal vinden. De mens zal nieuwe posities vinden, de mens zal het niveau 

van het begrijpen van zijn schepping bereiken. 

 

Probeer te leren wat ik de toegangslijn noem. Probeer de 

verbindingslijn met de Ziel van de Schepper te vinden. Dan is van het 

ene universum naar het andere gaan kinderspel. Zolang je probeert in 

de machine te stappen en jezelf eruit probeert te duwen. Zolang je niet 

overeenstemt met de essentie van de emotie van de Schepper, zit je in 

het slop van de mens en anderen in het universum die een hulpmiddel 

proberen te vinden om te bewegen. Proberen een technologie en de 

wetenschap te vinden om van het ene naar het andere te kunnen 

gaan, daar waar de Schepper op elk punt op elke plaats en elke 

dimensie is en Hij zich bewust is van alle kennis, dat wat Hij geschapen 

heeft, energie scheppen zijn. 

 



Het bereiken van de toestand van het begrijpen en het werk van de 

Ziel van de Schepper is net zo eenvoudig als het drinken van een kopje 

thee, een glas water. Het is aan jou om te trachten dat kopje te vullen, 

dat er water in zit om te drinken. En dat is de Kennis van de Schepping, 

en het kopje is de STM. En je gaat niet zoals de man doet, de grotere 

energie, de grotere Ziel, je gaat voor de essentie gemene deler van 

verbinding, en je zult je pad vinden. (:46). 

 

Ik hoop dat jullie als Kenniszoekers (KS) nu meer begrijpen, nu jullie de 

werking van de systemen begrijpen, hoe het systeem jullie is. Hoe je 

die voorwaarde van het contact moet creëren, want het contact is er, is 

er altijd geweest. Soms vertelde ik iemand dat we specifieke geluiden 

uit bepaalde richtingen van het universum kunnen horen komen. Het 

kan van beschaving zijn, of wat dan ook. Dat geluid is er al miljarden 

jaren, we hadden niet het gereedschap, we hadden niet de kennis om 

het bestaan ervan te erkennen. Er zou dus geen verrassing moeten zijn. 

De stem van de Schepper is dezelfde, de beweging van de essentie van 

de liefde van de Schepper is dezelfde. Het is er altijd, wij zijn het die het 

moeten begrijpen, wanneer we er volwassen mee worden. 

 

Het is heel erg met de bron en de rivier en de beek die de bron creëert. 

Het water zal altijd uit dezelfde zuiverheid komen op het punt van de 

bron en het hangt ervan af hoe ver naar beneden die beek, hoe ver 

naar beneden die rivier die de bron creëerde je leeft en je besluit om te 

drinken. En hoeveel moeite je zult doen om de weg naar de bron te 

vinden. Maar 



het water, de smaak, het mengsel is in essentie altijd hetzelfde. Het 

maakt niet uit wat en welk dier, (:48). welk vuil en welke aarde en wat 

er nog meer in de rivier is gestopt om vervormd te raken. In essentie is 

het hetzelfde water, toegevoegd aan, om het water aan de bovenkant 

kristalhelder te maken, beneden in de rivier, beneden in de beek waar 

je het verzamelt, is het bruin, geel en elke andere kleur. Precies hoe 

STM, de rivier van de velden van de interacties de cyclus van het leven 

van de man hebben bevlekt op het punt van manifestatie van de man. 

De besmette velden. Maar in essentie als je het water reinigt, kom je bij 

de bron precies zoals het aan de bovenkant is. Die reiniging, die 

verbinding geeft je richting en beweging en begrip van de essentie 

van de Schepping bij de bron. 

 

Jij bent degene die moet beslissen hoe ver je omhoog wilt gaan voordat 

het bevuild raakt en op dat punt krijgen we dat, kun je je bij die bron 

aansluiten, dat je de totaliteit tot het einde begint te begrijpen. Maar 

zoals gewoonlijk als deze bron lang genoeg duurt, verdampt het water, 

gaat het de lucht in, regent het terug en komt dezelfde bron in de 

komende tijd weer naar beneden. En dat is de cyclus van de Schepping. 

Ben jij in de rivieren ervan? Ben je in de staat van de wolken, verdampt 

uit dezelfde bron, gezuiverd van wat er ook in zat en in essentie regen je 

terug op dezelfde berg, kom je terug bij dezelfde bron als waar je 

begon? Het kan nergens heen, het is een gesloten circuit, het is een ... 

compleet circuit. 

 

Wanneer het water van de oceanen verdampt, (:50). de halve wereld 

rondreist en op je valt in een ander deel van de wereld. Als je die regen 

proeft, je verzamelt het en je drinkt het, proef je dan uit welke oceaan 

het kwam, hoeveel zout erin zat, wat de vissen erin deden, hoeveel vuil 

de mensheid aan de oceaan toevoegde? Nee. En het is hetzelfde als je 

dit begrijpt in de essentie van de Schepping. En het gaat terug in 

dezelfde berg en het komt uit dezelfde bron. We zien het uitkomen 



van het water uit 

de bron als een punt van manifestatie, maar in feite is dat water er niet 

als het niet geregend heeft, als het niet verdampt is uit de oceaan, en 

als de bron zelf er niet voor gezorgd heeft dat het er naartoe gaat. Dat 

de bron de Schepper is, is de essentie van begrijpen dat alles 

samenkomt en zuiver is. En het is aan de mens om te beslissen waar 

hij wil verdampen, waar hij wil zijn aan het einde van de rivier. Wil hij 

zich aansluiten bij de oceaan en de oceaan, dan verdampen, en dan de 

berg afkomen. 

 

Nu begrijp je hoe gemakkelijk de mens zijn eigen positie, zijn eigen 

bestemming kan dicteren door het proces te begrijpen. En dit is waar 

onze emotie, onze gedachten, ons geloof besmet raken naarmate we 

verder komen. En zij die proberen schoon schip te maken, orde op 

zaken te stellen zodat je schoon water ontvangt, noemen we Profeten. 

Dat is de helderheid van de Ziel, (:52) helderheid van de lichamelijkheid, 

zoals de Ziel van het water precies hetzelfde is. 

 

Nu begrijp je de schepping, begrijp je het scheppingsproces van de 

velden van het universum. Verbinding van hen, zoals in de inleiding. In 

het gesprek... in de Intro zijn we allemaal met elkaar verbonden, het 

hangt ervan af welke hand we geven, en hoeveel mensen er voor ons 

zijn en hoeveel mensen er achter ons zijn in die keten. Maar de ketting 

is een gesloten circuit, dus het komt terug naar hetzelfde. 



Probeer de interactie van de velden te begrijpen. Als je dat begrijpt, 

dan kun je de wisselwerking van de velden van je emotie begrijpen. 

Dan begrijp je de wisselwerking van het veld van je Zielen. En als je die 

begrijpt, begrijp je hoe je die toestand kunt creëren. Op 20 november 

(?? 24th november), zoals we hebben aangekondigd op de website van 

de Keshe Foundation, laten we een beperkt aantal mensen toe om 

deel te nemen, waar we zullen proberen om het licht tussen de twee 

handen te creëren, waar we het systeem veranderen. Waar we het 

systeem controleren. En het is jullie taak om de conditie van de Ziel te 

creëren, pure toewijding, om in staat te zijn door de interactie van de 

velden tussen je twee handen het licht te manifesteren. In het 

onderricht van het verleden hebben we hier vele malen over 

gesproken, nu laten we het jullie zien. Het is een technologie, het is 

kennis. Het is geen magie. (:54). 

 

(Als) je niet weet hoe het moet, creëren we die voorwaarde. We 

hebben dit afgelopen vrijdag en de vrijdag ervoor met jullie getest. 

Degenen onder jullie die de sessies bijwoonden voelden een 

energieverandering, je voelde energie van achteren naar voren. Jullie 

hebben de emotie veranderd. Wij controleren alles op de achtergrond. 

Degenen onder jullie die emotie hadden aan de rechterkant en de 

rechterhand, en je had het gevoel aan de linkerkant en de linkerhand, 

jullie voelden de emotie veranderen. Jullie ... voelden de verandering 

van de velden. Het was geen toeval. 

 

Als je je bij ons aansluit, kijk dan naar die twee microfoons die onder 

jullie zijn. Via die twee microfoons veranderen we dingen, introduceren 

we dingen, creëren we een toestand van vreugde. We kunnen jou en de 

rest voeden. En er zijn andere microfoons. W e  creëren andere 

voorwaarden. En we zien die toestand waar we creëren. Zoals jullie je 

herinneren brachten we vorig jaar de essentie van de Ziel van het kind 

van Mitra, en we zagen het onmiddellijke effect op de lezing. Hoe de Ziel 



de Ziel van jullie allemaal verhoogde. 

 

Je moet begrijpen, dit moet begrepen worden als kennis, moet 

begrepen worden als technologie, moet begrepen worden dat we nu 

begrijpen wat we kunnen doen. Het is net als die turner. Hij gaat niet 

de vloer op en wint het goud. Hij oefent dag en nacht, vergelijkt 

zichzelf met anderen, wat kan ik toevoegen om die perfectie te 

bereiken en die gouden medaille te winnen. (:56). 

Er is niemand anders dan hij op de vloer. De "laatste man die staat". Als 

hij het geleerd heeft en het onder de knie heeft, wint hij goud 

(medaille). Het goud winnen voor de mens is niet het goud, maar het 

begrijpen van het scheppingsproces, en jij bent de enige op die vloer. 

En jij bent degene die het moet begrijpen. Wij brengen het stadion, wij 

brengen de vloer en wij brengen de mensen om je op te vrolijken. Maar 

jij bent degene die moet beslissen, jij bent degene die gaat trainen en 

je leert van de anderen die hebben gedaan wat je moet doen om dat 

goud te winnen. 

 

Bij ons is het hetzelfde, wij creëren de omgeving voor jullie, wij creëren 

en controleren de omstandigheden, wij brengen het publiek mee en 

wij leren jullie langzaam, langzaam. Zoals we het afgelopen jaar hebben 

gedaan. In de bijeenkomst van 27 november proberen we dat in te 

brengen. In de laatste vrijdag en de vrijdag ervoor voelde je de emotie 

veranderen, voelde je dat er iets gebeurde, voelde je dat er iets staat te 

gebeuren of je emotie veranderde, of je ging er doorheen, we keken 

ernaar. We hebben het gecreëerd. Ik kan alle deelnemers aan deze 

sessies de hele tijd laten lachen en niets anders laten doen, en ik kan je 

tegelijkertijd laten huilen. Want ik ken de emotie van liefde, ik ken de 

emotie van vreugde en ik weet wat die toestand en die emotie creëert 

en bij welke kracht. 



In het proces van kennis vergaren, in het proces van begrijpen, (:58). in 

het proces van informatie vergaren voor jou om te begrijpen, om een 

'track record' te hebben dat je kunt herhalen, testen we alles tot in de 

perfectie. Nu begrijp je het, ga terug naar de leer, ga terug vanaf het 

begin. Begrijp de interactie van de velden, begrijp wat deze velden met 

je doen, begrijp hoe hun interacties welke toestand met je creëren, 

kennis, vreugde, geluk, wat dan ook. 

 

Ik was onlangs bij een kenniszoeker en die zegt dat ik elke keer als ik 

dit gebouw binnenga na een half uur wil slapen. Ik denk dat het iets 

met zuurstof te maken heeft. En ik keek naar de lucht en zei, ja je zou 

gelijk kunnen hebben, maar ik weet waarom die emotie wordt 

gecreëerd. Ik kan dezelfde emotie creëren in het huis waar ze was, 

waar ze woont, waar ze naartoe gaan. Of via de systemen die we 

hebben, waar veel van jullie aan meedoen, kan ik de helft van jullie 

laten lachen met de open telefoons, met je microfoon open, en de 

andere helft van jullie laten huilen. 

 

Kijk naar de gegevens, kijk naar het stemmen op het scherm, de 

vragen die we aan het einde stellen. We hebben alle gegevens 

verzameld die we nodig hebben. (1:00). Toen jullie naar de pH-test 

gingen, begonnen degenen onder jullie die hun pH-waarde 

verhoogden te lachen. Degenen onder jullie die hun pH-waarde 

verlaagd hebben, zullen huilen. Diegenen onder jullie die voor de 

insulinetest gingen, werden verhoogd. Als ik meer verhoog op de 

achtergrond, zul je zo blij zijn, je zult dronken zijn. En degenen die naar 

beneden gingen, zullen zo verdrietig als depressief zijn. 

 

Wat doen we in deze tests? We proberen te begrijpen hoe we je 

kunnen laten begrijpen dat het systeem altijd een normale toestand 

creëert. Dit is hoe diegenen onder jullie die naar de Wellness Centra 

gaan ontdekken dat we je emotie veranderen van depressie naar 



blijheid. Toen ik zes weken geleden naar de sessie kwam, was ik zo 

depressief, ik had een depressie. In zes weken voel ik dat niet meer, 

want mijn leven is veranderd, ik ben een gelukkig mens geworden, ik 

kan weer leven. We hebben niet getoverd, we hebben precies gedaan 

wat we in de sessie van de afgelopen twee weken hebben gedaan, 

maar we geven je de tijd om het te begrijpen. 

 

Degenen die het Wellness Center hebben doorlopen, hebben deze 

processen met de artsen doorlopen. Je gaat twee dagen naar binnen, 

twee sessies, omdat het lichaam moet leren voor de volgende sessie, 

de volgende sessie, de volgende sessie. Het is geen magie, het is 

begrijpen welk veld er ontbreekt dat je kunt versterken. Dit is hetzelfde 

als wat we zeggen, we voegen aan de energieën van deze planeet toe 

om de toestand te veranderen dat de mens niet doodt. (1:02). Je stopt 

Gans in de rivieren en Gans produceert voortdurend, of in de kamer, en 

zij zeggen, dit gebeurt er. Dit is wat we doen, dit is wat de 

omstandigheden zijn. Maar we zijn meer, we hebben meer, we hebben 

toegang tot meer kennis op een diepere manier. 

 

Ik draag de kennis van het universum, dus ik moet langzaam, 

langzaam spelen. Als ik te snel ren, valt het kind dat me achtervolgt of 

geeft het op, het is niet leuk om in je eentje te rennen. 

Hoe vaak heb je niet het spelletje "Ik kan je vangen" gespeeld met je 

kinderen. Hij of zij rent voor je uit en jij zegt, ik vang je, ik vang je, en 

rent zo snel als hij kan, of jij rent voorop en zegt, vang mij. Hij rent zo 

snel als hij kan, maar je weet dat hij je niet kan vangen en jij weet dat je 

weg kunt rennen. Maar het hele doel is om die vreugde te creëren en 

het kind te laten voelen dat ik er deel van uitmaak. En dit is precies wat 

ik met je speel. Je neemt ervan 



volgens jullie intelligentie. Sommigen van jullie voelen zich achterna 

gezeten en sommigen voelen zich vooruitgejaagd. Maar dat 

achtervolgen is door je eigen Ziel en je eigen STP en de kennis die je 

opdoet. En zoals kinderen altijd zeggen, als ze achterin de auto zitten, 

zijn we er al, zijn we er al. En dat is de vraag die je jezelf moet stellen. 

Hoe ik daar kwam, moet ik nog begrijpen. 

 

Hartelijk dank voor vandaag, we gaan voor een pauze zoals gewoonlijk, 

dezelfde platen, (1:04). het hele ding, en de hele weg, we hebben het zo 

gehouden omdat de kennis van de man moet worden toegevoegd 

door de man zelf. En dan komen we terug om vragen te 

beantwoorden. Als je ons naar een pauze wilt brengen Rick, alsjeblieft. 

 

 

 

 

 

 

>> BREAK  >>508 KSW 19 oktober 2023 (1:10). 

 

 

 

 

 

 

 

 

K- Nee, we zijn er klaar voor als er vragen zijn. En we zullen zien wat we 

leren. Ga je gang. 

 

V: ... Jaren geleden had ik een dagdroomervaring terwijl ik wakker was, 



waar ik in het verleden in de kathedraal van St. Petersburg was, en ik zat 

in het koor, en ik was de bas ?? Pashukov. En ik voelde zijn emoties 

terwijl ik een lied in het Russisch zong. Als het transmutatie was, kan 

men dan in het verleden transmuteren, teruggaan in de tijd en zien 

waar en hoe onze voorouders leefden? Dank je wel. 

 

K- Er zijn verschillende manieren om op deze manier contact te maken. 

Als je er geweest bent, maak je er deel van uit, dan draag je die emotie. 

Je weet dat je er geweest bent, dus het maakt er deel van uit, het is als 

je DNA, je hebt een blauw oog van je grootmoeder. Maar de opname 

van het lichaam van de man op een heel andere manier als de 

informatie, niet als de verandering van lichamelijkheid. 

 

Aan de andere kant hebben we allemaal, als we een juist veld 

krachten. Zoals ik al zei als je naar China gaat, als je de juiste 

veldkrachten in het veld van de kracht van de emotie of die tijd draagt, 

(1:12). die lijn te verbinden, dan leer je de taal. Je kent de emotie. Dus als 

je de algemene kennis van het laten we zeggen Russisch aanboort en 

in die structuur past bij de match van een zanger in een zomer, of 

matches met de "ex" god weet wie, wat in Rusland, dan zul je het zien, 

want... 



Er is veel kennis die we hebben opgedaan in de tests en beproevingen 

van de afgelopen weken. We zien dat jullie allemaal velden ontvangen, 

zoals ik eerder in andere leringen heb uitgelegd. Het is heel duidelijk uit 

wat we hebben dat... (Ik probeer het witte bord te openen zodat we het 

aan jullie kunnen uitleggen... )(1:14). Als dit je hersenen zijn, heb je een 

klein beetje, dat eigenlijk je ruggenmerg beïnvloedt en je Ziel is hier 

ergens. Je ogen zijn hier ergens. Als je ontvangt, je zegt nog steeds dat 

je dagdroomt, de informatie die in die richting komt, of het visuele deel 

van je hersenen raakt, zie je en herinner je je die droom. Als je dat niet 

doet, als je de informatie in deze richting ontvangt, van de achterkant 

van de Ziel in deze richting, je ziet het niet of je raakt het visuele deel 

van de opslag van bevestiging van informatie niet,je doet dingen of je 

reageert en je zegt, ik heb dat onbewust gedaan. Maar in feite is er 

geen onderbewustzijn. 

 

In onze testprogramma's hebben we een duidelijke verdeling in dit 

deel. En het hangt ervan af op welke manier de informatie tot ons 

komt. We voegen dat nog steeds toe aan de energie van de Ziel, de 

informatie van de Ziel en dan in deze interactie met de STP, zal het in 

andere delen zijn. Je hoort een ruis omdat die veldsterkte overeenkomt 

met de ruis. Dit is visueel. Je hoort geen geluid via je 

gezichtsvermogen. Maar je ziet en je hoort. Dus dat gaat gepaard met 

interactie. (1:16). Dus als je iets doet, zeg je, ik voel niets, ik ging naar de 

machine, maar dan doe je iets wat achteraf of tijdens het proces 

ongewoon is, dan zeg je, ik voelde niets, ik zag niets, maar ik voelde dit 

en dat, of ik ondernam zo'n actie. Omdat de velden op de sterkte, het is 

niet de sterkte van het gezichtsvermogen, maar toch binnenkomt 

vanaf de achterkant van de hersenen, die de energie raakt, de energie 

van de Ziel verandert. En het is niet alleen de Ziel, want als je in dat 

proces zit, als je er doorheen gaat, is er een bloedcirculatie rond je 

hersenen. Dus dit veld heeft ook de Ziel van emotie aangeraakt. Dat 

verandert de zwaartekracht van de magnetische veldinteractie tussen 



die twee en de creatie van de velden en emotie. En nu begrijp je het. 

 

Dus als je begrijpt dat je Ziel verbonden is met vele andere zielen. We 

zijn op elk moment, op elke tijd, zoals er nergens in het universum 

magnetische velden zijn, is hetzelfde. We zijn te allen tijde, zelfs in het 

lichaam van de mens, verbonden met elke koord van de velden die 

gecreëerd zijn, uitgestraald vanuit de Ziel van de Schepper, naar elke 

planeet, elk stofje in het universum. 

 

Als je een magneet tekent, en je tekent een magnetisch veld, en dan 

zeg je dat ze terugkomen, of ze breiden zich op verschillende manieren 

uit. Hangt ervan af, dit is op de sterkte van je magnetische veld van je 

visie, (1:18). of deze is op de sterkte van je magnetische veld van de 

schreeuw, of deze. Maar dit is niet verbonden met dit. Dus nu begrijpen 

we dit. We hebben duidelijk mensen gehad die binnenkwamen, die in 

de machine zaten, maar toen veranderden ze hun leven, ze veranderden 

iets in de manier waarop iets gaat, oh, dit gebeurde onbewust, of dit 

gebeurde, waarom gebeurde het? Omdat je dat veld in het systeem 

hebt ontvangen. Je noemt het onderbewustzijn. 

 

Het enige dat de meesten van jullie zich herinneren, is iets, een 

veldrichting, omdat je de toestand van zien verbetert. We vragen je, 

heb je iets gezien? Dus je concentreert de meeste velden in de sterkte 

van het gezichtsveld, dan zie je iets. Of je ziet beweging, of op de 

manier van je velden, beweging die reist of gaat, 



wisselwerking met de velden van het systeem, wisselwerking met wat 

ik noem, magnetische velden die we creëren in onze structuur, wat 

gebeurt er dan? Dit veld dat naar buiten komt, raakt dit, je ziet ons 

wazig, omdat je nu een veld van interactie hebt, omdat je jezelf nog 

steeds dwingt om te kijken, in de blik, in de visie. 

 

Dus wat je ziet, reis ik in het verleden? Iemand op hetzelfde moment als 

jij dit gevoel hebt, zingt eigenlijk in die kerk, dat lied, vanwege de 

overeenkomende zwaartekracht magnetische velden, jullie komen 

overeen. Dus jij zou, de enige die dat zou kunnen zijn, nog honderd 

mensen kunnen zijn die naar dit lied luisteren, (1:20). omdat zijn 

krachtveld overeenkomt met dat van honderd. 

 

Het is de wetenschap die we moeten begrijpen. En als we het eenmaal 

begrijpen, kunnen we dat doen. Op dat moment, bij die veldsterkte, 

kom je overeen met de jongen die zong, of in de, wat wij noemen, de 

dimensie van de STP, en wat ik noem, geheugenschijf van het DNA dat 

je noemt, die informatie heeft ingeprent, omdat je daar ergens in het 

verleden was. Het is de manier waarop je ergens naartoe gaat en zegt, 

ik ben hier eerder geweest. Dus dat is het niet. Het is de wetenschap 

begrijpen, of je naar achteren bent gegaan, naar de toekomst, en de 

rest. Kijk naar de mogelijkheden. En begrijp de mogelijkheden. Dan 

vind je het ware antwoord, wetenschappelijk. 

 

Nog een vraag? 

 

V: ... Dank u, meneer Keshe, voor uw verzoek om een corridor te openen 

voor de Palestijnen. De genocide op burgers in Gaza is een 

oorlogsmisdaad, dus dank u, God zegene u. (1:22). 

 

Vraag: ... De huidige fysica bepaalt de grootte van de zonnen en sterren 

aan de hand van hun absolute helderheid. We hebben geleerd, zie 



boek twee, dat licht ontstaat in de interactie tussen plasmatische 

velden van kosmische objecten. We zien dus nooit het oppervlak van 

het kosmische object zelf, omdat het licht altijd ontstaat op een grote 

kosmische afstand vóór het object. Ik stel me voor dat het is zoals in de 

bioscoop, waar je de film op een scherm ziet en niet in de projector. 

Drie delen op zijn vraag. Betekent dit dat sterrenkaarten nutteloos zijn 

omdat de werkelijkheid totaal anders is? En twee, de lichtsterkte of 

helderheid is niet afhankelijk van de materiële grootte van de ster. Wat 

zijn dan de beïnvloedende factoren? En drie, worden er specifieke 

MaGrav-kaarten gebruikt voor navigatie in de ruimte voor degenen die 

per ezel, wat hij bedoelt is UFO's, door het heelal reizen? 

 

K- We hebben dit diepgaand beantwoord ergens in een van de 

leringen. Ergens in het verleden, en het staat in een van de boeken. En 

in boek nummer vier, de Ziel van de Schepping van wat jullie noemen, 

zonnestelsels. Ik leg dat in detail uit. Ik had een discussie met Dirk 

Laureyssens, (1:24). hoe we dit gaan laten zien, hoe we hier een visueel 

plaatje voor gaan maken. 

 

Je moet begrijpen dat je het centrum van het systeem hebt, we 

noemen het de Ziel. Meestal leeg, vanwege de velden, trekken en 

duwen. Dan heb je de, wat ik noem, we noemen het de hersenen, we 

noemen het het magma deel ervan, we noemen het de materiële 

kracht van het veld. En dan heb je waar de velden verminderd zijn, en 

ze hebben wat wij noemen een laag gecreëerd, de bovenste laag. In 

zekere zin is deze toplaag Gans state, Nano Gans state plasma. Dus het 

licht dat we 



van de sterren zien komt door de wisselwerking van de velden uit het 

centrum. In wisselwerking met het materiaal op het oppervlak, met de 

Gans op het oppervlak. 

 

Op een bepaalde manier, als we de zon hebben en de interactie van de 

velden van de zon met de aarde creëert een licht in de hoek van het 

gezicht naar de zon, hebben we. (Zie je mijn diagram?? ) Dus, we 

hebben hetzelfde, in plaats van dat deze interactie plaatsvindt in de 

bovenste atmosfeer van de aarde, gebeurt het op het oppervlak van de 

ster zelf. Dit is hoe de lichten van de ster worden gecreëerd. Het is de 

wet van de natuurkunde. (1:26). 

 

Maar hier heb je Gans, je hebt wat wij noemen, plasma, dat inertie 

plasma kracht heeft gekregen. En door interactie van de velden intern 

van zichzelf creëert het licht van de ster. En wat de inhoud of het 

mengsel van deze reductie is, hoe je het ook noemt, de veldsterkte van 

het plasma dicteert de kleur van de ster. Dit is precies zoals een 

diamant. Hier als het een iets andere sterkte heeft, zien we een blauwe 

diamant, gele diamant en de rest. Dus de creatie van de lichten van de 

ster is zo intens dat we in feite een zone hebben die niets anders is dan 

de invloed van de lichten die komen, het is zo intens. En soms is wat 

we zien als de wolken, de donkere wolken, de beweging van deze 

bovenop het oppervlak. 

 

Zien we eigenlijk het oppervlak van de ster? Dat is een vraag. Omdat 

we verschillende dingen zien, omdat we het nooit begrepen hebben. 

Maar zouden we in de toekomst, in deze magmasectie, het werkelijke 

oppervlak of fysieke oppervlak van de ster kunnen vinden? Dat is 

mogelijk. Dus wat we zien is het veld, de intensiteit van de velden. Het 

lijkt veel op een wolk, maar omdat het mono-energetisch is, krijg je dit. 

 

Daarom heb je hetzelfde probleem als ik je vertel dat je de UFO's hebt. 



Bij de UFO's heb je een centraal systeem dat de Ziel is (1:28) en je 

creëert de velden aan de andere kant voor de interactie. Vanwege het 

mono-energetische van het centrum en de velden die als bescherming 

worden gecreëerd, krijg je altijd een zilveren kleur. Het is, we zien een 

heldere kleur, mono-energetisch, vanwege dezelfde reden. We creëren 

dit en dit vanuit dezelfde bron, vanuit hetzelfde plasma. 

 

Hoe dicteer je dan de velden van deze straal en er zijn manieren om 

dat te doen, om duisternis, donkere energie te creëren. Dit is een 

kennis die we nooit onderwijzen. Als je het artikel over de creatie van 

het zwarte gat leest en je begrijpt de ware kennis die wordt gegeven, 

dan begrijp je hoe je UFO's kunt maken, hoe je vliegende objecten 

kunt maken die donker zijn tijdens de vlucht. En omdat ze donker zijn 

en zo gemaakt zijn om alle velden te absorberen, kun je ze nooit zien. 

Dit is hoe de Iraniërs de Amerikaanse basis in Irak vernietigden. En dit 

is de kennis die Iran nooit zal doorgeven (aan anderen). 

 

Als we de lichtsterkte in het midden veranderen, of een dimensie van 

velden, dan kun je, zoals we het helder hebben gemaakt, het zwart 

maken, we kunnen het elke kleur maken (1:30). Nu hebben we LED's in 

geel, groen en wat dan ook en het hangt ervan af welke kleur je erin 

stopt en hoe ze het structureren. Het is hetzelfde proces. Maar nu 

interactie van de velden van het plasma. 

 

Daarom verandert je aura van kleur. Omdat de Ziel hetzelfde is. Je hebt 

de fysiek en je stopt er verschillend voedsel in. En dit voedsel creëert de 

STP 



beweging, wat je bloed is. Dus als je van appel wisselt wordt het paars, 

als je van vlees wisselt wordt het groen. En als je een mengsel van 

voedingsmiddelen hebt gemaakt, zie je verschillende lagen aura's en 

mensen zeggen dat we een machine hebben die aura's kan zien. Het is 

zo eenvoudig. Ik lach als ik deze machines zie. Maar op een bepaalde 

manier is het goed om te zien. Zodat we het proces begrijpen. Het is 

dus hoe we innerlijk voelen wat we kunnen doen. En als je dit proces in 

de ruimte begrijpt, kun je dicteren welke energieën je wilt absorberen, 

niet wilt eten. Maar je leeft op de energie van de universele systemen. 

 

Nog een vraag? 

 

Q: ... (1:32). Bedankt voor de nieuwe informatie over Palestina. Mijn vraag 

is waarom mensen denken dat de situatie slechter moet worden? Is dit 

de verraderlijke boodschap in de Bijbel en andere boeken dat 

Armageddon moet gebeuren voordat de gouden eeuw komt? Is dat op 

dit moment niet Armageddon? Is een andere optie om vrede te zien 

als de enige weg vooruit? 

 

K- Armageddon bevindt zich in de STM en zijn interactie met de STP. 

Wanneer de mens de balans bereikt en de twee begrijpt en hoe ze op 

elkaar inwerken. Je moet begrijpen dat de hele structuur 

verbazingwekkend is. Soms kijk ik ernaar, ik ben geweest. Ik moest er 

de afgelopen dagen weer naar kijken en naar de situatie die zoals je 

zegt in Palestina is. 

 

Toen de Palestijnen er eeuwen geleden waren, schopten ze de Joden 

eruit. Nu de Joden er zijn, schoppen ze de Palestijnen eruit. En het is 

heel grappig als je naar Israël gaat, als je in de taxi stapt, ik heb het al 

eerder gezegd, als het een Joodse chauffeur is en je moet naar een 

Palestijnse plaats, brengt hij je naar de verkeerde plaats. Als je in een 

Palestijnse taxi stapt en je wilt naar een Joodse wijk, dan brengt hij je 



naar de verkeerde plek. Twee dingen, hun GPS is speciaal ontworpen 

voor dit soort dingen. De Joodse GPS is anders dan de Moslim GPS. Of 

ze hebben expres geen interactie met elkaar, daarom zijn ze verdwaald. 

Of ze weten het expres wel, maar omdat ze zeggen: oh, hij is een Jood, 

dus ik breng hem wel ergens anders heen. Maar uiteindelijk kom je 

waar je wezen wilt. 

 

Toen ik in 2000 werd uitgenodigd door Israëlische functionarissen, 

moest ik dit onder ogen zien. En ik zei tegen mijn neef, ik zei, wat is er 

aan de hand? (1:34). Hij zegt, Mehran, hij is een Palestijn en wij zijn 

Joden. En hij weet waar het is. We gingen de straat op en neer, van de 

ene locatie naar de andere, totdat mijn neef vroeg, in het Hebreeuws 

van een man, hij zegt, nu ga je die kant op. Maar hij wist waar hij 

naartoe ging. En dit moet weg. Het maakt niet uit welke taxi je neemt, 

je moet hem naar de bestemming brengen. 

 

Mijn hoop, geen angst, maar mijn hoop is dat als we erin slagen om 

Palestina terug te brengen naar hoe het was 200 jaar geleden, 8 - 900 

jaar geleden, of 100 jaar geleden of zo, deze mensen zouden 

samenleven, op de manier waarop ze dat eeuwenlang deden, 

honderden jaren lang. En het is iets nieuws. De vijandigheid tussen de 

religies is gecreëerd door de religieuze leiders, niet door de mens. En 

degenen die naar deze mensen luisteren. 

 

Ik had het genoegen om mijn overgrootmoeder te zien toen ik jong was. 

Ze leefde tot bijna 

100. En ik was een achterkleinkind. En ze logeerde bij ons. En ze 

vertelde ons, we vroegen naar haar levensverhaal. En mijn 

overgrootvader, grootvader, gebruikte 



om koopman te zijn, generatie na generatie, reizend tussen Hamadan 

en Palestina, Hamadan en Samarand, en Palestina en Georgië. Ze 

verhuisden omdat ze handelaars waren. En hij ging altijd helemaal naar 

Palestina en weer terug, één keer per jaar of wat dan ook. (1:36). En als 

Jood was hij zeer bekend. Mijn oom vertelde me dat toen ik hem in 

2000 ontmoette in Tel Aviv, toen ik daar was, dat hij het over zijn 

grootvader had, of zijn vader, die zo'n mooie stem had, dat hij de Koran 

versloeg. En wanneer hij door Karbala kwam, waar hij verbleef toen hij 

van Palestina naar Hamadan en Samarand ging, vroegen ze hem om 

de Azan te zingen op de minaretten van de moskee, ook al was hij een 

Jood. Omdat ze onder elkaar leefden, leefden ze graag met elkaar. En 

mijn oom zei altijd, als hij door Karbala ging, wisten we dat hij een paar 

dagen of een paar weken te laat was, omdat ze zo van hem hielden en 

hij bleef. En hij was een gast, hij was een koopman, en hij moest altijd 

de azan zeggen in de moskee. 

 

Maar we zagen deze verandering met de situatie van vandaag. Wanneer 

een situatie een andere situatie creëerde, en gedeeltelijk vooraf 

gepland, wanneer je naar de geschiedenis van Israël gaat, werd de 

oprichting van dit land door wat je noemt, Illuminati's of Rothschild's of 

wat dan ook, gepland in 1800. (Onderbreking in audio ....) nodig om naar 

Palestina te gaan en het land te kopen. Het plan van deze vijandigheid, 

lange termijn verdeeldheid, was gemaakt voor een lange termijn gewin. 

(1:38). 

 

En dus zien we dit, dat wanneer we spreken over deze situatie in 

Palestina, is er geweest, je had dit met de christenen en kruisvaarders, 

die overal heen reisden om naar Bari en Baletta in Zuid-Italië te gaan 

om boten te halen, als kruisvaarders die de ene kant van de kerken 

binnengingen, ze gingen bidden, aan de andere kant op de boot 

stappen om naar Palestina te gaan. We woonden in Zuid-Italië, in Bari 

en Barletta, daar zag je de kerken waar mensen binnenkwamen omdat 



ze vervolgd werden, ze wilden het land van Christus zien, want ze 

hadden kerken op het strand, ze gingen naar binnen, terwijl ze naar de 

kerk gingen om te bidden, en de deur achterin zette hen op de boot en 

bracht hen naar Palestina via Malta en Israël. De Romeinen wilden dus 

niet dat de christenen in het heilige land kwamen. De ene cyclus van 

geloof met de andere, nu hebben we hetzelfde. 

 

Dit land Palestina is het land van veel wat ik noem, hete lucht emotie, 

en degenen die het hebben gebruikt voor hun eigen voordeel hebben 

chaos gecreëerd op dit land voor eeuwen. Het maakt niet uit op welke 

dag, of wat dan ook. Het maakt niet uit of je jood of moslim bent. Het 

moet de liefde zijn om de ander het plezier te geven dat hun cyclus 

compleet maakt, niet om te nemen en te vernietigen. 

 

Het is heel grappig, ik heb het je uitgelegd, ik ben zo vaak in deze 

positie geweest toen ik jong was, (1:40). en ik en mijn neven lachten 

erom, en soms was het een plezier om het te doen. Zoals je weet, moet 

je in het Joodse geloof op Sabbat, als ze de tafel dekken, het gebed 

opzeggen, meestal genoeg mannen op de tafel hebben, het maakt 

niet uit of je 200 vrouwen hebt, dat telt niet, maar je moet het juiste 

aantal mannen rond de tafel hebben, zelfs als het een klein jongetje 

van een jaar is, of een man van 90 die op sterven ligt, om te kunnen 

zeggen dat het gebed is begonnen, wat dan ook, de Sabbat. Wetende 

dat de helft van mijn familie moslims zijn en de andere helft Sayyids. 

Sayyids en de rest, en wetende dat mijn andere helft Joden zijn, riep 

mijn oudtante mijn moeder altijd, kom langs voor de sabbat, want de 

sabbat is vrijdag. 



nacht in Iran. In Iran zijn we op vrijdag gesloten en de sabbat is op 

zaterdag, dus vrijdagavond was altijd vrij, omdat het een feestweekend 

was. Dus mijn moeder kreeg altijd een telefoontje van mijn oudtante, 

we komen een of twee jongens tekort, kunnen jullie langskomen en de 

kinderen brengen? Ons huis stond bekend als een huis van zeven 

jongens, mijn neven moslim, wat dan ook, we waren allemaal samen, 

en mijn moeder zei, jongens, tante roept ons. We wisten dat het tijd 

was voor, zoals wij het noemen, Gondi's kippensoep en al het andere, 

en we hielden er zo van, we gingen allemaal, want de tafel moest 

compleet zijn, en mijn neven zijn moslim, en we wisten het allemaal, en 

we gingen altijd naar het huis van de tante, niets te maken met Joods, 

gewoon om te komen zetten wat wij noemen, de soepkom, je weet wel 

wat ze op hun hoofd zetten, en aan tafel te gaan zitten om te voltooien 

en te genieten. En soms vroegen mijn moslim neven en nichten aan 

mijn moeder, ze kwamen en vroegen, gaan we vandaag naar de tante? 

(1:42). 

 

Deze dingen hebben nooit bestaan, totdat het geld kwam en degenen 

die het principe doordrukken. Ik ging met mijn joodse neven naar 

moslimceremonies, respect was hetzelfde. Hoe creëren we de 

omgeving in huis? En de wereldleiders zijn verantwoordelijk om dat 

antwoord te creëren, die toestand van vrede, toestand van gelijkheid. 

En op een dag is het eenzijdig, creëren we de chaos die we vandaag de 

dag zien, en degenen die opportunistisch zijn, zien er geld in verdienen, 

en de wapens en de rest. 

 

Het mooie van het onderwijzen van deze technologie, en wat naar voren 

komt, en ik werk graag samen met de Chinezen, is dat we een weg naar 

vrede zien, en we zien, we leveren de technologie voor president Xi om 

het principe politiek, gelijkheid, delen te leveren. Lees wat Zijne 

Excellentie President Xi heeft gezegd in de afgelopen uren, in de, wat je 

noemt, gisteren gehouden conferentie van de "One road - One Belt." 



Een omgeving creëren is zijn taak. 

 

De technologie verouderd maken, absoluut, alle technologieën uit het 

verleden, de geweer- en wapentechnologie, het is mijn taak, het is de 

taak van de Keshe Foundation. Het is jullie taak, daarom zijn jullie hier 

als studenten, als Kenniszoekers. Ik ben net zo goed een student als 

jullie (1:44). Ik leerde van de school van de Schepper, en ik deel met 

jullie wat ik van de school van de Schepper leerde. Wij zijn slechts 

Boodschappers, wij geven slechts de boodschap door. Wij zijn zo 

transparant als maar kan, de Ziel van de Schepper. Maar we moeten 

inschatten wat door wie gebruikt zal worden en hoe dat die toestand 

van vrede creëert. 

 

En degenen die denken dat een paar muntstukken, een paar 

rekeningnummers, een paar miljard daarin, hen anders maakt dan de 

anderen, moeten nog veel leren. Ik zit tegenover de machtigste militair 

ter wereld en we werken graag samen, omdat we weten dat ons doel 

het creëren van vrede is. Ik zit met de Chinezen, ze praten, wat kunnen 

we doen om deze agressie te stoppen, dit en dat, gewoon 

neutraliseren, dat we tijd en dingen kunnen besteden aan onze natie 

en de rest van de wereld, om door te gaan met wat is gezegd door 

president Xi. 

 

Ik spreek met de Amerikanen, ik heb zo vaak gezeten met de chef 

mariniers in Zuid-Korea, in Londen, ik heb met ze gezeten in Brussel. Ik 

heb toegang, als ik de Amerikaanse ambassadeurs vertel, de vorm, de 

kamer, waar hun kamers zijn, CIA-agentschap, in kantoren, in hun 

ambassades, zeggen ze, hoe weet je dat? Omdat ik daar ben geweest, 

ik ben vertrouwd door de Amerikanen, net zoveel als ik vertrouwd word 

door de Chinezen en de rest. We bewegen ons tussen deze mensen, 

(1:46). we raken hun ziel aan. De kleur van het paspoort telt niet. Hoe 



kan een Iraanse, kernfysicus, gaan zitten bij CIA debriefings, in hun 

ambassades, die streng beveiligd zijn, ze brengen me daarheen, ze 

zetten me daar neer, ik zit bij ze in hun kamers. Doe hetzelfde met de 

Chinezen. In Iran zat ik bij het kantoor van de president van Iran. In 

andere landen dezelfde aanpak. Omdat we daar zijn, met de 

boodschap en de kennis van vrede. En dit is wat onze wereldleiders 

moeten zijn. 

 

Wat ik beschamend vind, is wat ik de afgelopen uren heb gelezen, toen 

Biden binnenkwam vliegen en de rest van de islamitische wereld 

weigerde hem te ontmoeten. Hij zegt, we staan achter onze mensen. 

Dat is verkeerd. We staan achter alle mensen. Laten we een oplossing 

vinden. En dit is, wanneer we de technologie op deze manier 

onderwijzen, weet ik niet hoeveel honderdduizenden van jullie hier 

aanwezig zijn, en hoeveel honderdduizenden of miljoenen van jullie de 

komende dagen en weken zullen luisteren, in verschillende talen. Zeg ik 

je dat dit alleen voor de Joden is? Zeg ik jullie dat dit alleen voor 

Amerikanen is? Zeg ik dat dit alleen voor de Iraniërs is? 

 

Ik had gisteren een gesprek met de Iraanse regering, we hebben ze de 

dag ervoor geïnformeerd, we wisten dat het kantoor van Ayatollah 

Khamenei en zijn vertegenwoordiger, Sepah, en de rest aan de lijn 

waren. Ik ben gekomen en heb met jullie besproken, min of meer, wat 

er gisteren tegen hen is gezegd. Want wij zijn mensen. En er is geen 

exclusiviteit. We houden bepaalde informatie achter, omdat de mens 

er nog niet klaar voor is. (1:48). Maar we onderwijzen het, dat de kennis 

er is, dat het gebruikt kan worden, ten goede. Dus ik zeg niet dat dit 

gedeelte alleen voor de Joden is. Moslims zullen het niet begrijpen en 

dat is het. Nee, ik leer jullie, jullie zijn van christenen, jullie zijn 

Chinezen, nu aan de lijn. Jullie zijn Amerikanen op de lijn. Jullie zijn 

Iraniërs aan de lijn. Jullie zijn moslims aan de lijn. Jullie zijn Afrikanen 

aan de lijn. Jullie leren allemaal samen. En volgens je intelligentie 



gebruik je het, je begrijpt het en het raakt je Ziel en je gaat naar de 

volgende stap. 

 

Wij zijn niet die religieuze sekte, wij zijn niet dit. We zijn hier niet om 

dingen te pakken en weg te rennen. Als we geld zouden aannemen, 

dan zouden we, gezien de hoeveelheid geld die ons is aangeboden, de 

grond die ons is aangeboden door Kenniszoekers in de afgelopen jaren, 

tempels en centra hebben gehad in de hele wereld. 

?? Groot-Brittannië en het Vaticaan. Hoeveel van jullie Kenniszoekers 

boden ons honderdduizenden meters land aan, over de hele wereld? 

Ik heb geweigerd. We zijn niet in het verzamelen van eigendom. 

Hoeveel van jullie hielpen ons toen we het nodig hadden? Ik bedankte 

jullie omdat het kwam toen het nodig was. En het mooie is dat 

wanneer we het nodig hebben, het komt. Als we het nodig hebben, 

vragen we het. En als het gegeven wordt, is het voor de mensheid. 

 

Dit is hoe jullie niet gebruikt moeten worden, nu zijn jullie 

Kenniszoekers en ik kan jullie dit aanraken en ik kan jullie beïnvloeden 

om, jullie nu allemaal de Israëli's te gaan slaan en de Amerikanen te 

doden. (1:50). Nee. Het moet rechtvaardig zijn. En de rechtvaardigheid is 

uit het raam verdwenen bij de Amerikanen. Maar met de kennis, met 

de technologie die we brengen, zullen we dit "kind" heel snel tot de 

orde roepen. Als een kind het heel bijzonder vindt, speelt hij spelletjes 

in huis. Totdat hij op zijn plaats zit en weet (dat hij) niet anders is dan de 

anderen. En dit zal heel snel gebeuren met Amerikanen en Israëli's. 

Daarom zei ik tegen het Iraanse leiderschap, trek aan de Palestijnen, 

laat ze niet lijden. Op den duur hanteer ik deze oplossing. Door middel 

van technologie. 

 

Velen van jullie geven hun Amerikaanse paspoort terug aan een natie 

die het niet draagt. Jullie schamen je voor het gedrag van de natie. 

Geef me de tijd. Ik ben hier al duizenden jaren. 



geduld hebben. Je hebt een paar handvol jaren. Maar in die tijd hoeven 

we anderhalf miljoen mensen niet te laten lijden en hoeven we dit 

dierlijke gedrag de natie niet te laten vernietigen. De tijd zal snel 

komen dat er geen Amerikaanse vliegdekschepen meer zullen zijn. Ze 

zullen er zijn, maar alleen voor speelgoed. Hotels waar je je kunt 

vermaken. Straaljagers die nooit zullen vliegen. Schepen die badkuipen 

zijn. Dat hebben we allemaal laten zien, door de Russen in de Zwarte 

Zee, 2017. (1:52). Nu laten we het internationaal zien. Elk schip dat 

wapens draagt, mag niet vliegen, mag niet drijven. Elke natie die 

wapens produceert, mag er geen deel van uitmaken. 

 

Laten we eens kijken waar we heengaan. Als we degenen die 

aanzetten stoppen, hoeven de anderen zich niet aan te passen. De 

energie, de kennis gaat naar de ontwikkeling van de mensheid, meer 

begrijpen en meer uitgeven. En in de huidige tijd zien we dat. In de 

afgelopen weken en maanden, en in de huidige tijdcyclus van de 

Keshe Foundation, hebben we niemand nodig om ons te financieren, 

om de technologie te ontwikkelen. Het is ons uiteindelijke doel. We zijn 

goed, goed verzorgd door de Chinese natie en het Chinese leger om 

vrede te creëren. Zoals ik tegen de Chinezen zei: ik breng de 

technologie, jullie gebruiken je macht, jullie gebruiken je financiële 

invloed om de "One Belt - One Road" te gebruiken om wereldvrede te 

creëren. Wij houden ons aan onze afspraak en zij doen hun deel. We 

hoeven niet rond de tafel te gaan zitten om te praten. We verlichten de 

Ziel en we krijgen wat we willen. Soms zetten we er een handtekening 

onder, zodat het visueel wordt geaccepteerd zoals het is. 

 

Nog een vraag? 

 

Q: ... (1:54). Ik ben erg dankbaar dat u met een oplossing komt voor de 

mensen in Gaza. Mijn hart is de laatste tijd erg bezwaard en ik vraag me 

af wat er gedaan kan worden en ik ben blij dat u met een mogelijke 



oplossing voor hun benarde situatie bent gekomen. Ik bedoel, doden 

aan beide kanten, daar ben ik tegen, maar het was vandaag eigenlijk 

heel goed om de Joodse mensen in de Verenigde Staten te zien 

protesteren voor vrede en voor degenen die lijden. Dus daar ben ik heel 

blij om. Ik heb wel een vraag over de Veiligheidsraad, het was een 

beetje verrassend dat Amerika zijn veto uitsprak tegen humanitaire 

hulp voor de mensen in Gaza. Wat vindt u van de Veiligheidsraad? Ik 

bedoel, ze lijken niemand te dienen behalve zichzelf en hoewel ik nog 

steeds hoop heb voor de Verenigde Naties om samen te komen, denk 

ik dat de Veiligheidsraad klaar is, niet langer nodig is. Bent u het 

daarmee eens? 

 

K- De Veiligheidsraad, je moet de veiligheid begrijpen. Veiligheid is niet 

voor de mensheid, voor de naties. De Veiligheidsraad is er om het 

misbruik door diegenen die misbruik maken veilig te stellen. (1:56). De 

Veiligheidsraad van de Verenigde Naties, vijf van hen, zijn de meest, 

wat je noemt, exclusieve club en degenen die zijn en kunnen of 

denken dat ze kunnen beïnvloeden om te doen wat ze willen. Ten 

eerste zou de Veiligheidsraad uit alle naties moeten bestaan, niet uit 

één. 

Ten tweede, waarom, wie zijn de leden van de, wat u noemt, 

Veiligheidsraad? Kunt u het op het scherm zetten en dan leg ik u de 

grappige stukjes uit over de Veiligheidsraad? De Veiligheidsraad 

bestaat uit de Verenigde Staten, weet u nog, Rusland en, pardon? Het 

was Taiwan, het was Taiwan. En ze besloten dat Taiwanezen Chinezen 

werden. En een paar honderdduizend gaven het woord voor 1,4 miljard, 

als je teruggaat in de geschiedenis van de Veiligheidsraad. Dan zijn er 

twee grappige leden in deze Veiligheidsraad. En ik heb nooit begrepen 

waarom deze twee in de Veiligheidsraad moeten zitten. Kun je de 

leden van de Veiligheidsraad lezen? 



R: Waar is het? Leden, laat me eens kijken. Huidige leden, hier gaan we. 

Er is... Albanië, Brazilië, pardon? 

 

K- Nee, nee, nee, nee. Dit is de achterkant van de Veiligheidsraad. 

 

R: Er zijn vijf permanente leden. Vijf permanente leden. China, Frankrijk, 

de Russische Federatie, het Verenigd Koninkrijk en de Verenigde Staten. 

 

K- Waarom, waarom kunnen we Italië niet bij deze vijf hebben? (1:58). 

Waarom kunnen we Brazilië niet hebben, dat een economische kracht 

is? Waarom hebben we India niet als een van de belangrijkste 

machtsblokken van Azië? Waarom hebben we Groot-Brittannië? 

Frankrijk heeft niets te zeggen. De Veiligheidsraad moet uit de vijf 

continenten komen. Wie zijn de Afrikanen in de Veiligheidsraad? Raad 

van wat? Chinezen, zoals China, zijn er met geweld in gekomen, niet 

door besluitvorming. De rest is wat ik de "witte club" noem. Er is geen 

plaats voor Groot-Brittannië en Frankrijk in deze Raad. De economische 

grootmacht Rusland is er niet. Dit was toen het nog USSR was, met 11 

tijdzones. Het is eenzijdig, alleen voor de Anglo-Amerikaanse groep. En 

dat is het. De enige buitenstaander is China. Het is dus een blanke club. 

Katholieke, of wat wij noemen, christelijke club, met de hoop dat de 

Chinezen op een dag ook christelijk worden. Zo heb ik het altijd 

bekeken. En niemand heeft iets te zeggen. De Amerikanen hebben de 

laatste tijd meer veto's uitgesproken dan wie dan ook. Rusland heeft in 

de communistische tijd, toen het nog USSR was, veel veto's 

uitgesproken. (2:00). Dus dit is een eenrichtingsclub. Eén ding zei je, je 

zei dat de Amerikanen hun veto's uitspraken over het geven van hulp 

aan Gaza, aan de Palestijnen. In wiens God's wil, in wiens God's liefde, 

mensen die verhongeren geen steun geven, tenzij je een crimineel 

bent. Er is geen verschil tussen maffia's en de Amerikaanse regering. 

Terroristen zijn er, zoals ik vorige week al zei, in verschillende vormen. 



Maar zeer binnenkort, zeer binnenkort, sneller dan je je kunt voorstellen 

zullen we dit oplossen, door middel van technologie en kennis. 

 

V: Technologie in ruil voor vrede. 

 

K- Dat is wat het is. We creëren een conditie die, dit is wat ik onlangs 

aan een Kenniszoeker uitlegde. De Keshe Stichting, zoals velen van 

jullie weten en al het andere, zoals ik uitlegde, we hebben het nu op 

grote schaal fysiek laten zien in experimenten. We kunnen elk 

materiaal produceren. Als we wereldwijd de situatie instellen, wat we 

kunnen, dat wanneer het op jullie regent, het een regen van goud zal 

zijn. Zou het goud dan meer waarde hebben? 

Jullie gaan allemaal naar de winkel met een emmer goud. Niemand wil 

het hebben. 

 

Toen kwamen ze met dit nieuwe spel van digitaal bankieren. (2:02). Wie 

vertelt mij hoeveel cijfers ik op die bank kan zetten? Begrijp je dat? Nu 

willen ze het controleren. Ik wil graag 10.000 nullen voor dit cijfer dat 

jullie voor mij hebben gemaakt. Dus waar ik ook ga, ik heb geld. Ik kan 

doen wat ik wil. Dit is wat binnenkort afgeschaft zal worden. Deze 

controle over geld zal spoedig worden afgeschaft. Je zult begrijpen hoe 

en op welke manier het is. 

 

Dan wordt het een soort boycot. Ik heb dit uitgelegd in een van de 

lessen, privélessen. Nu zeggen ze dat de Palestijnen in Israël hun 

arbeiders boycotten. Het betekent niet werken. 



Wat de Israëli's ook maar ten goede komt, sluit je winkels, wat dan ook. 

Beroofd van financiën, beroofd van mensen, van wat ze nodig hebben. 

Met de nieuwe technologie, wanneer ... je het mag, wanneer je toegang 

hebt, ga gewoon naar de koptelefoon, je krijgt je energie, je wat dan ook 

is geregeld. Ze kunnen het voedsel niet meer controleren. 

Supermarkten zijn lege plekken. Energiebedrijven zijn tijdverspilling. We 

hebben geen ziekenhuizen nodig. Want door progressieve ontwikkeling 

van het gebruik van energie via de Ziel, via de lichamelijkheid, zoals we 

dat nu doen, zul je nauwelijks kanker krijgen. Kanker wordt iets uit het 

verleden. Tenzij het komt, zelfs als je begint, door het systeem, (2:04). 

meer dan zes maanden per jaar, is het er niet. 

 

Dus wat wij zien als de grootste bedreiging voor de mens zal er de 

komende jaren niet eens meer zijn. Want als je elke keer je voedsel, 

energie of wat dan ook tot je neemt, verander je de structuur. Het is 

onmogelijk om beschadigde cellen te hebben. Dus we zullen geen 

ziekenhuizen hebben. We zullen geen, hoe noem je dat, ongelukken 

hebben. Dus hebben we ziekenhuizen. Als we een arm en een been 

moeten naaien, en zelfs die hebben we niet nodig. Als het been eraf 

valt, oké. Het is de heuvel af. Zet het systeem erop, laat het been 

groeien. We hebben dit gedaan. Dit is geen theorie meer. Het kost 

minder dan een dollar om een been te laten groeien. Minder dan een 

dollar. Dat heb ik gedaan. Het kost 20, 30, 50 dollar om hersenen te 

maken. Naomi is er een voorbeeld van. 

 

Dus we komen geleidelijk op het punt dat ze ons niet kunnen 

controleren met voedsel. Ze kunnen ons niet controleren met 

medicijnen. Ze kunnen ons niet controleren met geld. Dus we komen 

geleidelijk aan op het punt, in de komende 10, 15, 20 jaar, dat niemand 

meer iemand kan controleren. Zoals ik al zei in de Iraanse toespraak en 

tegen de ambtenaren in de afgelopen dagen. Als je de technologie 

hebt om de kernkoppen, die zich tientallen meters onder de grond 



bevinden, te legen, wat is dan het nut van een "lege kogel"? 

 

Weet je toen, tijdens de Tweede Wereldoorlog, de geallieerden naar 

Iran kwamen? Ze hadden geen bommen. Ze hadden geen bommen 

meer, omdat ze Iran wilden bereiken om Rusland te bereiken, om van 

Hitler af te komen. Dus de Sjah van Iran, (2:06). de vader van de huidige 

Sjah, zei dat hij neutraal bleef. Gaat niet met hen of hen. En dit was 

tegen de regels van de Amerikanen, omdat ze Iran wilden gebruiken 

om Rusland te steunen. Dus om dat te doen, besloten ze Teheran te 

bombarderen. Maar ze hadden niet genoeg bommen. Ik begrijp het 

niet. Als je geen bom hebt om naar Iran te gaan, hoe ga je dan een bom 

naar de Russen krijgen? Er is nog een ander probleem. Weet je, als ze 

aan de grens leveren, is de Russische spoorweg anders dan de onze. 

Toen moesten we al het ezelwerk doen om het over te steken. Zo zit 

het. Weet je hoe ze Teheran bombardeerden? Emmers zand. Die lieten 

ze met het vliegtuig uit de lucht vallen. 

Emmers steen. Dat was de oorlog tussen de geallieerden en de 

Amerikanen, de bom. Je gaat terug naar het Stenen Tijdperk, maar met 

de dingen, kun je het verder gooien. Begrijp je dat? 

 

Nu heeft deze oorlog weer hetzelfde als die bommen. Omdat mijn 

ouders, mijn moeder, en mijn grote, wat je noemt, familie, geboren zijn 

in Teheran. En ze hebben dit meegemaakt. Toen de Russen werden 

gedropt. Hoe noem je dat, de geallieerden gooiden emmers met 

stenen op het hoofd van mensen. Dat waren hun bombardementen. Ze 

vertellen het je niet, omdat het beschamend is. Dus we gaan terug naar 

hetzelfde punt. Met de nieuwe technologie kunnen we het doen. Ik heb 

je gezegd dat we kunnen beoordelen wat er in het gebied is. We 

kunnen het materiaal verzamelen. We kunnen deze kernkoppen op 

dezelfde manier leegmaken. 



Volgend jaar, als ons werk, de snelheid die we ons voorstellen, 

samengaat met onze bondgenoten, zal geen enkele kernkop nog 

materiaal hebben om af te leveren, behalve een oerknal. Omdat we de 

kennis hebben, (2:08). we hebben het bewezen. Nu moeten we het 

uitbreiden. Dus door de wapentechnologie van de oude man te 

devalueren of te nemen, is het hetzelfde. Ik zei in de leer, omdat je er 

vertaling van krijgt. We noemen het khandaq. Ken je de greppel rond 

het kasteel waar iemand doorheen moet, door het water, om van de 

kasteelmuur af te komen (een mote)? Dat was het grootste ding. En 

toen kwam Genghis Khan en bracht het vuurwerk mee uit China en 

zijn familie later. Ze zetten het op een ding en vlogen het over. Dus die 

greppels (motten) hadden geen nut meer, want nu konden ze er toch 

in. En nu hebben we helikopters en we hebben, hoe noem je dat, al het 

andere om over deze wateren, deze kleine slootjes, te springen. Nu is 

de technologie die we leveren net als de geavanceerde kernwapens, 

supersonisch, hypersonisch, net als die greppel. Nieuwe technologie 

super-passeert, het is nutteloos. 

 

V: De landen rond Amerika, Rusland, China, zij zijn zich hiervan toch 

bewust? Ze zijn op de hoogte van de plasmatechnologie? 

 

K- Je ziet dat ze allemaal praten. Een van de wereldleiders zei een paar 

jaar geleden, ik was met de Chinese ambassadeur in Brussel. Hij zei 

tegen me, we kwamen bij de deur van de ambassade om me het 

gebouw binnen te begeleiden. En hij zei, meneer Keshe, kunnen we 

sneller gaan? Kunnen we sneller doorlopen? Hij zei, vanaf de deur tot 

hier, ben ik verantwoordelijk voor jou. In de ambassade sta je onder 

mijn bescherming. De ambassadeur, de Chinese ambassadeur, kwam 

naar de poort van de ambassade om me te begroeten in het gebouw. 

(2:10). In een gesprek zei hij tegen me: "Jij bent als een oliebron. Wie zijn 

hand op jou krijgt, wordt rijk. Het hangt ervan af wie jou kan 



aantrekken om je te geven wat je wilt. En we kunnen je nergens aan 

binden. Dat is het probleem met jullie. Daarom werken de meeste 

naties niet graag met jullie samen. Jullie vragen om vrede, jullie willen 

dit doordrukken. Dit is 12 jaar geleden, 2011, 2012, toen ik in Brussel 

woonde, in België. 

 

En we hebben, ze weten allemaal wat er is, en ze praten allemaal over 

de nieuwe technologie. Biden heeft het over de nieuwe technologie die 

eraan komt. De Chinezen praten over de nieuwe technologie. Maar de 

Chinezen hebben nu de nieuwe technologie. We hebben onszelf eraan 

verbonden. Ik heb de Keshe Stichting aan de vrede verbonden via de 

Chinese structuur. We zullen de rest van de naties erbij betrekken. En 

het beleid van de Chinese regering, je luistert, je hoort, je hebt het 

gezien, is om te delen, gelijk te zijn, om dat evenwicht te brengen. En 

het heeft tijd nodig. 

 

Iemand vroeg me, meneer Keshe, gisteren tijdens de besprekingen in 

het Farsi: "Als jullie dit hebben, waarom doen jullie dat dan niet? We 

hebben het alleen maar gebracht. Ze moesten het begrijpen, anders 

werd het magie. Dan dwingen we onszelf. En zeker, iemand, 

Kenniszoekers, zal dezelfde chaos brengen als de anderen, omdat ze 

denken. Nu weet iedereen het, niemand weet het. Iedereen kan goud 

produceren. Goud heeft geen waarde. Iedereen kan voedsel hebben, 

gewoon aan de lijn gaan. Je hebt niets nodig. 

 

Dus we hebben, met de nieuwe wetenschap, nieuwe technologie, 

leveren een werkbare conditie. Ik zei al eerder dat Iran zich in dezelfde 

situatie zorgen maakt over hoe het 1,5 miljoen Palestijnen kan voeden in 

Iran. 



Iran. Keshe Foundation zal leveren via koptelefoons. Dat garandeer ik. 

(2:12). Dat er geen last zal zijn voor de Iraanse natie om Palestijnen te 

voeden. Het is niet iets wat we gaan doen. Geef me vandaag 1,5 

miljoen. We hebben de faciliteiten in de servicecentra van de Keshe 

Stichting om 1,5 miljoen mensen te voeden. Ze hebben de medicijnen. 

Ze zullen gezonder zijn dan jij. Ze zullen beter gevoed zijn dan jij. Ze 

zullen beter zijn dan jullie. Ik accepteer het voeden van de Palestijnen, 

als de Iraniërs hen de "witte corridor" geven. We zijn daar, omdat we de 

technologie hebben. 

 

Mijn grootste discussie met mijn Chinese bondgenoten is dat we willen 

dat de centra in China waar we voor zorgen dat iedereen ze krijgt, 

omdat de Europeanen en de Amerikanen de anderen ervan kunnen 

afsnijden, onder controle worden gehouden. Wij zijn verstandig. We 

houden servers op verschillende posities. Als er op één plaats iets 

gebeurt, kunnen de anderen dat ondersteunen. Je moet begrijpen dat 

het voeden van je 1,4, wat jij noemt, 8 miljard mensen, slechts een 

koptelefoon is. Mijn grootste probleem is, hoeveel Zoom kan ons een 

lijn geven naar één server? Begrijp je dat? 

 

En jullie hebben dit systeem allemaal meegemaakt. Jullie hebben het 

meegemaakt. Jullie voelden de verandering. Jullie voelden de vreugde. 

Je ging naar de Maan van jezelf. Je ging naar de oceanen van je 

verbeelding of je Ziel. Dus we hebben het niet over ? (fantasie). En we 

hebben genoeg materiaal binnen onze structuur dat we medicijnen en 

voedsel (voor) alle Palestijnen kunnen garanderen. (2:14). Geef ze 

gewoon een koptelefoon. Geef ze gewoon een koptelefoon. 

straten. Als mensen honger hebben, sluit je gewoon aan... Dit zijn geen 

sprookjes meer. Gewoon doorgaan...pardon. 

 

V: Ik kijk uit naar wat komen gaat, vooral voor de Palestijnen. Ik ben een 

beetje teleurgesteld over hoe de dingen nu zijn. En we hopen gewoon... 



 

K- .. Laat me je iets uitleggen waar ik me meer zorgen over maak. Meer 

kinderen in de Verenigde Staten gaan met honger naar bed, omdat er 

geen geld is om ze te voeden. Het cijfer... Jouw cijfer, open maar, hoe je 

het ook noemt, als Rick, Mr. Crammond een percentage opent van 

kinderen die met honger naar bed gaan in verschillende naties, dan 

staan Amerikanen ergens bovenaan. Afrikanen kunnen de kinderen 

voeden uit de bomen. Mijn zorg is om die Amerikaanse kinderen te 

voeden, niet om met honger naar bed te gaan. En de rest van de 

landen. Heb je ooit een kind vastgehouden dat honger heeft als het 

huilt? Kent zijn religie en kleur niet. 

 

Ik zag de afgelopen dagen een reportage van een van de 

televisiepresentatrices. Ze stond buiten het ziekenhuis in Gaza. En de 

ambulances brachten een huis dat door een bom was getroffen, waar 

de Israëli's zeiden dat het een veilige plek zou zijn, en toen 

bombardeerden ze het gebied. (2:16). En ze brachten een aantal 

ambulances. En tijdens dit proces werd een kind, één of twee jaar oud, 

naar buiten gebracht. Je kon het kind zien en de benen en armen 

zagen hangen. En ze gingen één kant op en namen haar mee. En de 

verslaggever zei, dit is een mortuarium. Dat kind is dood. Ze brengen 

haar gewoon daarheen. Hij gaat niet eens naar binnen om te proberen 

het te redden. Het maakt niet uit of dat kind Amerikaans, Brits, 

Chinees, Arabisch of Joods is. We gaan allemaal dood. Dat is een van 

de facetten van het mens zijn. Maar wat is de emotie van de moeder 

en de vader van dat kind? ... 

 

Nog een vraag? 



Je weet dat je hier het lidmaatschap van de Veiligheidsraad zet (op het 

scherm). Zeer, zeer binnenkort, dit gebeurt als volgt. Zullen leden van 

de Universele Raad leden. Verenigde Naties heeft zijn 

geloofwaardigheid verloren, en vooral erger is de Veiligheidsraad. Deze 

mensen die lid worden van de Veiligheidsraad onderhandelen voor 

elke stem. Ik kende vroeger een ambassadeur. En het was een 

ambassadeur met wie we een goede relatie hadden. En elke keer als ik 

naar de ambassade ging, moest ik de auto achter de ambassade 

parkeren. 

Beveiligingsmensen openden de deur, we parkeerden de auto. Dus hij 

zegt: "Ik wil niet dat iemand weet dat jullie hier zijn. (2:18). De 

ambassade was een soort heuvel. Het had een achtertuin in de heuvel. 

Onderaan de heuvel, aan het einde van het terrein van de ambassade, 

stonden tientallen tweedehands auto's, gehavende auto's. Ik zei tegen 

de ambassadeur: "Ik wil niet dat jullie weten dat jullie hier zijn" (2:18). En 

ik zei tegen de ambassadeur, dit is een ambassade. Waarom houdt u 

dit? Hij zegt, dit is mijn zaak. Ik importeer en exporteer auto's van hier 

naar mijn land. Zo word ik betaald, want mijn regering heeft geen geld 

om mij als ambassadeur te betalen. 

 

Onze ambassadeurs van de Verenigde Naties tot de regering zijn 

allemaal zakenmensen. En ze verkopen zichzelf aan alles. Daarom 

hebben we de leden van de Universele Raad het stemrecht ontnomen, 

dat ze dienen door hun Ziel, en niet door omkoping en bedrog en de ?? 

woorden. 

 

Nog een vraag? 

 

V: ... Hoe zou je een locatie definiëren? Is het de resonantiefrequentie 

van de emotie van die ruimte? We kunnen overal locaties aanboren via 

de zintuiglijke ervaring of herinnering van die locatie? 



 

K- Ik noem het min of meer de "GPS van de ziel". En het is anders bij mij 

dan bij jou voor dezelfde locatie. En dezelfde veldsterkte, emotie, maakt 

mij aan het lachen, maar maakt jou aan het huilen, omdat jouw 

constructie anders is dan de mijne, ook al is het dezelfde structuur. 

(2:20). Dus wanneer je spreekt over de GPS van de positie van de ziel, is 

het de interactie van de velden met jouw Ziel, zelfs de positie en de 

sterkte is hetzelfde. 

 

Dit zijn, we kunnen er systemen voor maken, de manier waarop we de 

veldsterkte van verschillende dingen kopiëren. En we kunnen 

interactie brengen tussen de velden van de positie om de Ziel te 

creëren om zich te manifesteren, of te verschijnen in een bepaalde 

positie. Dit is heel eenvoudig. Maar wat gebeurt er als het systeem er 

niet is en je reist met de kracht van je Ziel? Het is net alsof je met een 

auto naar een bestemming rijdt, of naar de bestemming loopt. Je kent 

de positie. Tot nu toe rijden we, of vliegen we met een vliegtuig van 

New York naar Teheran, en we weten dat we in Teheran aankomen, 

omdat we er zijn. Hoe doe je dat met je Ziel? Je wilt naar Teheran, 

maar je eindigt in Moskou. Je hebt een kleine fout gemaakt. Je wilt op 

de grond zijn, je landt bovenop een boom. Weer een klein foutje. 

 

Dus dit is waarom de mens moet leren, moet testen, gronden moet 

maken, moet zijn. Zoals ik tegen één van de Kenniszoekers zei, probeer 

naar de kamer ernaast te gaan. Probeer niet te vliegen. Probeer in 

dezelfde kamer, test jezelf, kijk of je in een andere kamer kunt zijn. 

Probeer jezelf uit door iets in dezelfde kamer door de Ziel te bewegen. 

(2:22). Niet zoals, oh, ik zeg altijd over de Italiaanse 



man die in een Barletta in de voorkamer zit en een glas probeert te 

verplaatsen. Zijn gezicht blijft me altijd bij. Hij ging van, eh, eh, eh. 

 

Leer de methode van de Schepper. En dan kun je alles doen. Je hebt 

geen GPS nodig, want je kunt overal zijn. Het heeft geen zin om je 

vriend ergens tussen Mars en de Maan te ontmoeten, en dan belandt 

hij tussen Jupiter en Mars, en jij ergens anders. Je moet ze allebei 

begrijpen. Mijn emotie, mijn gevoel, mijn verlangen om te ontmoeten, 

om te zijn, om de schoonheid van de Zon vanaf dit punt te tonen, moet 

hetzelfde zijn als het zijne. 

 

We zijn erg goed. Mensen zijn erg goed in emotionele herhaling op de 

lange termijn en in het onthouden ervan. Maar als het erop aankomt 

om het zelf bewust te doen, vergeten ze het. Je loopt van de ene 

misbruiksysteemrelatie naar de andere misbruikrelatie van precies 

hetzelfde. Dus je kent de kracht die je nodig hebt om misbruikt te 

worden. Hoe komt het dat je niet meer weet waar je naartoe moet om 

te genieten? Zelfverloochening, zelf, wat ik noem, gebrek aan begrip. 

 

Zijn er nog andere vragen? 

 

V: ... U hebt ons vele malen verteld dat u militaire apparaten zoals 

raketten, drones, etc. kunt vernietigen. Waarom kunt U deze oorlogen 

dan niet stoppen? (2:24). 

 

K- De mens zal niet leren als ik hem tegenhoud. Ze moeten leren weg 

te lopen van oorlog. De mens moet leren om niet te moorden. Dit is 

het probleem met jullie genen als mensen, of zelfs honden en katten. 

 

Kijk naar, noem het maar migratie. De walvissen, de vissen in de zee, 

de vogels in de lucht, de mensen op de grond, de dieren in de grot. We 

reizen over deze planeet om te doden, om te eten. Vogels vliegen van 



de Noordpool naar ergens anders om de vis te eten, om te doden, om 

toegang te krijgen. 

De mens kweekt dieren in Nieuw-Zeeland en Australië en brengt ze 

naar de andere kant van de wereld om ze op te eten. Een valk doet 

hetzelfde. Het gebrek aan absorberende energie om te overleven heeft 

alle geschapen dingen op deze planeet hiertoe gebracht. En het moet 

ontworteld worden. We moeten de toestand veranderen dat dit niet 

gebeurt, gewoontegetrouw, niet gebeurt. (2:26). En dit kan niet gedaan 

worden door magie. Dit kan niet gedaan worden door ontwapening. 

Dit kan niet door, als de mens moet leren om geen oorlogswerktuigen 

te maken. De mens moet leren niet te doden om energie te krijgen om 

te doen. Nu begrijpen we het. 

 

En in dat proces gaan we naar de volgende. Anders is het allemaal 

magie. We nemen het van de ene generatie af en het wordt geërfd in 

hun bloed, in hun genen. De volgende generatie begint (weer) te 

moorden. We brengen het naar de planeet Zeus, daar begin je te 

moorden. Wat is de reden? We doden, we worden zo, we raken er zo in 

verankerd, dat we het als ons recht zien. 

 

Het gedrag van de Amerikaanse president in de afgelopen dagen, en de 

Israëli's, en de Palestijnen, en de rest. Het is niet anders dan de wolven 

en de honden in het wild. Ze verzamelen zich om te gaan, te doden, te 

eten, te hebben. En in dat proces is het nog steeds een hiërarchie van 

welke hond het eerst eet en wie aan de top staat. Hetzelfde als wat we 

zagen. De 



top hond van de wereld gaat naar een andere top hond, of kleine hond, 

die denkt dat hij een grote hond is, genaamd kleinste staat in het 

Midden-Oosten. 

 

Ik legde dit een paar keer geleden uit aan een Joodse vriend van me. Ik 

zei, weet je, Israël is als een chihuahua. Heel klein, maar blaft de dingen. 

Als je een chihuahua voorbij een grote (Duitse) herder laat lopen, (2:28). 

en zie hoeveel hij blaft. Deze kleine hondjes denken dat ze groot zijn. 

En ze worden vrienden, je ziet hoe ze naast de grote hond lopen, want 

ik ben een grote hond. Dit is het gedrag van wat we zien met Israël. En 

een grote hond zijn Amerikanen, en eigenlijk is het gedrag van de 

leiders precies als een hond. Uit elkaar scheuren om de grote hond te 

zijn. 

 

De Amerikaanse president was in Tel Aviv en ging naar Gaza om te zien 

wat er gebeurde. Hij kwam daar. We weten waarom hij erheen ging. Hij 

ging erheen, creëerde meer doden. Iran raakt erbij betrokken. We 

gebruiken onze wapens. Dan kunnen we de rest controleren. Dat was 

het hele doel. Hij was er niet om te helpen. Er is geen gevoel. Er is geen 

gram genade in deze mensen. Dierlijk gedrag. En we hebben het 

gezien. Israël is heel, heel mooi. 

 

We zijn in Beijing en we zijn vlakbij het hotel waar de conferentie 

plaatsvindt. En je kijkt naar de foto's van de wereldleiders, van de 

ambassadeurs, vertegenwoordigers van de landen die president Xi naar 

deze conferentie heeft weten te halen. 113 landen. Zo'n 20, 30 

wereldleiders zijn hier. Ze waren hier tot gisteren of gisteravond. En ze 

komen allemaal als vrienden. Ik kom om een gemeenschappelijke 

basis te vinden, een man die er is om ze allemaal hetzelfde te geven. Als 

je het bekijkt, was ik met iemand aan het praten. President Xi is als een 

grootvader geworden, die zorgt voor de kinderen en kleinkinderen van 

wat wij noemen, de anderen. (2:30). En hij is als een man met, je weet 



wel, je gaat naar de opa voor het nieuwe jaar, je krijgt iets cadeau, of er 

is ergens een oplossing voor het probleem. China heeft die positie 

ingenomen, maar zonder een pistool, zonder een enkele kogel. 

Amerikanen zijn er net zo goed als Russen. Wat ik me afvroeg is hoe al 

deze Europese landen, terwijl ze Rusland boycotten in Oekraïne, in 

dezelfde vergaderzaal zaten als Poetin, hij was hier. Hoeveel van hen 

zaten daadwerkelijk bij hem? Hoeveel van hen hebben met hem 

gesproken? Het respect en de eer waarmee president Xi Poetin en de 

rest van de wereldleiders begroette, was hetzelfde. 

Sommige van onze vrienden krijgen een extra diner of iets privé. 

 

Maar zo moet leiderschap zijn. En China is een van de machtigste 

landen op economisch, politiek en militair gebied. Maar de Chinezen 

willen af van hun leger. Dat is hun uiteindelijke doel. Om een oplossing 

te vinden waarbij het geld dat wij aan wapens uitgeven, aan de natie 

wordt besteed. China heeft 28 miljoen boeren onder de armoedegrens. 

Ze hebben armoede voor ?? Xi probeert het dan op te nemen tegen 

deze kleine hondjes door meer wapens te maken om meer te doden, 

en het wordt nu een spelletje wie er beter is. 

 

Het gaat er dus om hoe we dit tot stand brengen en hoe we die 

toestand creëren. En zoals ik al zei, twee machtige krachten van kennis 

en verstand zijn samengekomen. Jullie zullen het heel snel begrijpen. 

Jullie zullen het veel sneller begrijpen dan jullie je kunnen voorstellen. 

(2:32). Ik heb jullie als Kenniszoekers aan wereldvrede verbonden. Jullie 

moeten leveren. Ik maak alleen de weg voor jullie vrij. Jullie moeten 

met de systemen komen. Jullie moeten komen met de logica van het 

begrijpen, en het toevoegen, voor de anderen om te volgen. Anders 

heb je je 



10 jaar hier zijn. En we zien die rol, we zien dat pad. En we hebben onze 

match gevonden. 

 

Nog een vraag? 

 

V: ... Kunt u een definitie geven van de STM en de STP? 

 

K- Oh, kan iemand dat doen? Dat hebben we zo vaak gedaan. Welke 

lessen? Kunt u de referenties krijgen, alstublieft? (De Noord-

)Amerikaanse onderwijzers zijn er erg goed in. Ze hebben het 

meegemaakt en ze komen soms met deze dingen. Alex is daar. 

 

R: Misschien kun je de huidige definitie op dit moment geven. 

 

K- De definitie is niet veranderd. De definitie is niet veranderd. De STM 

is een verzameling vanaf het beginpunt, het verzamelen van elke 

celenergie in een gemeenschappelijke noemer. En de STP zijn de 

energievelden van elke collectieve individuele cel, die fysieke delen 

(zoals organen en spieren) van het lichaam van de mens creëren. (2:34). 

En de interactie van de twee en met de fysieke toestand van de 

materietoestand creëert de emotie van de lichamelijkheid of de emotie 

van de Ziel. Dus wanneer je een gemeenschappelijke noemer hebt, 

hetzelfde waarmee elke cel verbonden is, en dan heb je individuele 

energievelden, die lichtjes verschillend zijn, in verbinding met je andere 

cellen, moet de nier verbonden zijn met het bloed. Het hart moet 

verbonden zijn met het bloed. 

 

Maar tegelijkertijd heb je een gemeenschappelijke noemer, die al deze 

dingen bij elkaar houdt. En één daarvan is het overbrengen van de 

energieën die ieder afzonderlijk, collectief, in werking zet van het 

bestaan van de lichamelijkheid. Eén daarvan noem je de Ziel en één 

noem je de Geest. Het is dus de centrale verbindingslijn. En ze liggen 



nog steeds heel dicht bij elkaar, maar zijn een beetje verschillend. Het 

is alsof je aan het eind van de straat op een draaimolen zit. We zijn 

allemaal verbonden met de centrale paal omdat die ons ronddraait. 

Maar individueel zijn we daar en hebben we er een verbinding mee. 

Wat we aan het einde van deze carrousel zetten waar we in zitten, de 

wrijving ervan dicteert hoe snel dat middelpunt van ons, snel, in 

respect voor het te gaan. En dat is alles wat het is. Maar we hebben de 

gemene deler dat we allemaal op de cirkel van de carrousel zitten, 

zoals we de STP noemen. (2:36). 

 

Het is heel eenvoudig als je het begrijpt. Ik bedoel, alles heeft een 

gemeenschappelijke noemer. Het is heel erg, als je ernaar kijkt, je hebt 

een centrale regering en je hebt een district. Maar alle districten 

werken samen in verbinding met elkaar en in samenhang met elkaar. 

En tegelijkertijd is de centrale overheid er om de totaliteit verbonden te 

runnen. En dit is hetzelfde. 

 

De STM is gemaakt vanaf het punt van ingang van de eerste atomen, 

die ze dan maken, de volgende stap van de moleculen, en dan door 

interactie en het geheugen ?? pakketten 

En dat is, de man in een fysieke conditie brengen. Het is net als bij jou: 

ik houd je hand vast en aan de andere kant houd je de hand van 

andere mensen vast. Maar de interactie met jou bepaalt hoe ik reageer 

om je vast te houden, los te laten, aan je te trekken, of wat dan ook. Jij 

bent de verzameling, maar het effect van die mensen die je hand 

vasthouden in jouw cirkel, zal beïnvloeden hoe ik reageer. 



naar jou toe. Dus, maar jij vertegenwoordigt op een bepaalde manier 

ook al hun krachten. Dus in het middelpunt word ik de Ziel. En de 

interactie van jou met hen, dan met de groep ernaast, en degene van 

wie ze de hand vasthouden, en dan een andere persoon, wordt 

hetzelfde, de STP genoemd. De effectieve interactie van de velden. En 

de twee zijn verschillend van sterkte. Ik kan me heel ?? precies ?? 

zachtjes aan een paal vasthouden, maar aan de andere kant trek jij je 

dood. Mijn functie heeft niets met jou te maken, maar ik werk nog 

steeds door, maar ik ben verbonden met. (2:38). 

 

Nog een vraag? 

 

Vraag: ... Meneer Keshe, als de STM zich uitbreidt en transmuteert en de 

STP en de lichamelijkheid met zich meeneemt, zal degene die blijft de 

lichamelijkheid dan als bij toverslag zien verdwijnen? 

 

K- Het verdwijnt niet als bij toverslag. Wel als je een brief schrijft, een 

envelop krijgt en die brief in de envelop doet, is het dan magie als je de 

envelop dichtdoet? Het is het gebrek aan begrip. Je creëert een 

envelop van energie. Maar binnen de STP en fysicaliteit, 

hoogstwaarschijnlijk. De fysicaliteit verandert, omdat je de velden 

verandert. Hetzelfde als ik heb uitgelegd, wanneer je op een plaats 

verschijnt, manifesteer je jezelf met betrekking tot de veldinteractie 

van de Ziel en de STP en de Traagheid van die planeet. 

Wanneer je Ziel zich uitbreidt voorbij je lichamelijkheid, is je 

lichamelijkheid in de nieuwe staat. Je weet niet wat, hoe je ... fysieke 

vorm is binnen je Ziel. Je kent je vorm wanneer je Ziel binnenin is en je 

met de Aarde interageert. En het grappige is, je zult ontdekken dat je 

geen vorm hebt. Het lichaam van de man wordt een plasma wanneer 

het in de staat van lichamelijkheid binnen de Ziel is. En de totale energie 

van de STP dicteert de positie. 

 



Dit laat zien dat Kenniszoekers de diepte van de kennis niet echt 

begrijpen. (2:40). Omdat je nu in een andere omgeving bent, met 

zwaartekrachtveldkrachten. Tot nu toe was je een brief. Je zit op de 

tafel. Jij bent het, jij was het. Als ik je opvouw en in de envelop stop, ben 

je nog steeds die brief, maar je zit in iets anders. Ik zie je niet meer. Er 

kan water in zitten. Iemand kan je verscheuren. Het is maar wat er 

daarbinnen gebeurt, want het enige wat ik zie is de envelop. En dit is 

wat er gebeurt met de STM en de STP. En je dimensie van de 

manifestatie in je Ziel is anders dan wanneer je lichamelijkheid 

dicteert, gevangen de STM. 

 

Maar het mooie is dat het van een andere orde is. Het is zwakker. Dus 

het opent je. Mettertijd zal de mens systemen maken om de vorm van 

zijn eigen lichamelijkheid te zien wanneer de Ziel zich heeft uitgebreid 

en dimensie aanneemt. 

 

Nog een vraag? 

 

V: ... Kunt u ons alstublieft laten weten wanneer de levering van de 

Kosmische Straal Communicatiebundel begint? Hartelijk dank. 

 

K- Oh, we redden het. Het is zo moeilijk, ze maken het. Die Kosmische 

Straalbundels komen er nu aan. (2:42). Ze vullen aan voor de mensen die 

de Universele 



Raad, zoals je het noemt, de UBESUS. Na de, wat je noemt, de 

Londense Conferentie, beginnen dat soort processen. Het is niet, het is 

gewoon dat er zoveel gebeurt en met de beperkte, zoals je het noemt, 

structuur en de Londense conferentie. Maar ze zijn er klaar voor. De 

productie is, ik denk dat we er op dit moment één per dag kunnen 

produceren. En ze zijn druk bezig, en ze zullen doorkomen. De eerste 

spullen, diegenen onder jullie die de, hoe je het noemt, Universele ... 

Enhancement Units hebben gekocht, sommige, denk ik, beginnen te 

verzenden. En de meesten van jullie die naar de conferentie in Londen 

komen, zullen het overhandigd krijgen. Dus UBESUS en het gebruik 

van de artsen, hoe je het ook noemt, patiënten kan beginnen. En ik 

denk dat we genoeg hebben voor hen om door te gaan en de balans. 

En dan zullen jullie Kosmische Stralenbundels beginnen te zweven. Dat 

zou voor het einde van dit jaar moeten zijn. Tijdens het proces hebben 

ze deze units zo geperfectioneerd dat ze op zoveel manieren van vorm 

zijn veranderd. Maar nu zijn we op het punt gekomen dat we niet 

verder gaan (geen verdere veranderingen aanbrengen). We moeten 

deze dingen voor elkaar krijgen. En dan gaan we door met de release. 

 

De energie-eenheden komen uit China. We zijn nog aan het kijken 

hoe we dat voor elkaar gaan krijgen. Het moet produceren, want wij 

wilden in beperkte aantallen produceren, maar de Chinezen willen, 

zoals gewoonlijk, in miljoenen. Ik denk dat het is wat we onszelf 

kunnen aandoen. We hebben de... (2:44). Als je een dokter bent en je 

wilt patiënten naar de Enhancement Units en het Enhancement 

Center brengen, dan kun je gewoon een vergunning aanvragen. Er is 

een vergunning voor. En je kunt er patiënten naartoe brengen. Wij zijn 

het Wellness, wat wij noemen, centrum voor gebruik van UBESUS al 

begonnen. 

 

Nog een vraag? 

 



Vraag: ... Kunt u alstublieft het fenomeen van 

schijndood uitleggen? K- Wat? 

R: Alleen het fenomeen van wat wij de dood noemen. Kun je dat 

fenomeen uitleggen? K- Wat bedoel je daarmee? Fysieke dood? 

R: Ik denk dat ze dat bedoelt. De schijnbare dood van de lichamelijkheid. 

 

K- Dat hebben we vaak gedaan in het onderwijs. Ga er alsjeblieft mee 

verder. Het is heel gemakkelijk. Een paar weken geleden hebben we 

dat ook uitgelegd. 

 

R: Oké. Er zijn manieren. Herinner de mensen eraan dat er nu manieren 

zijn om de vorige Kenniszoekersworkshops te doorzoeken. Er zijn PDF's 

en documenten beschikbaar die doorzoekbaar zijn van de transcripties. 

De Braziliaanse mensen zijn daar vrij goed in geweest. 

 

V: ... Als ik gedroogd CO2 Gans en Natriumhydroxide, NaOH, in dezelfde 

hoeveelheid meng en er gekookt water op doe, wat blijft er dan over? 

CO2 of ZnO? Ik weet dat je dit een tijdje geleden hebt verteld, maar ik 

kan het niet terugvinden. (2:46). Dank u voor alles wat u voor de 

mensheid doet. 

 

K- Kunnen we hetzelfde antwoorden als de vorige vraag? Ga naar buiten 

en zoek het. 

R: Oké. Doe een zoekopdracht. Je kunt daar letterlijk een woordzoeker 

mee doen en het misschien zelfs vinden. 



V: ... Kunnen we satellietinternet afschaffen en een ongecensureerd, 

universeel, op MaGravs gebaseerd internet ontwikkelen? En zullen we in 

de toekomst kabels of antennes nodig hebben om internet te 

versturen? Bedankt. 

 

K- Nee. Nee (je hebt geen kabels nodig). We zijn aan het testen. Niet 

testen. We hebben het echt ontwikkeld. Het werkt absoluut perfect. 

Een van de dingen die we na de conferentie in Londen gaan doen, 

omdat er zoveel op onze mensen afkomt, is de internetgegevens 

omzetten in universele gegevens. Ik zal dit in meer detail uitleggen. 

Het is iets wat al een paar jaar in mijn hoofd zit. 

Maar nu hebben onze teams begrepen hoe ze de verbinding moeten 

maken. Nu moeten we terug naar de interface voor 

gegevensoverdracht met onze nieuwe technologie en de oude 

technologie. 

 

Dus laten we zeggen dat je de informatie over Google plaatst. Iedereen 

heeft er toegang toe. Maar er zijn geen satellieten nodig. In de 

afgelopen dagen hebben we gewerkt aan het oproepen van de 

Satelliet, degenen onder jullie die de Satelliet (Zielen) zijn geworden, 

om zich bij ons aan te sluiten wanneer we het vredesproces op een 

verbeterde manier beginnen. Ik sprak met de mensen van de Stichting 

dat het tijd is om diegenen onder jullie op te roepen die Satellieten 

(Zielen) zijn geworden. Vooral aan de vooravond van wat we in 

Palestina zagen, om te kunnen veranderen, om die verandering te 

brengen. Maar er is een stuk van wat ik noem "hardware" dat over twee 

dagen, in de komende paar weken, voltooid moet zijn. Dan komen we 

naar jullie toe als Satellieten, waar we de aanwezigheid van mijn 

systeem elimineren. Jullie zullen het begrijpen. Jullie zullen het voelen 

en zien hoe het werkt. 

We bellen hopelijk zodra het klaar is. 

 



Het is voltooid. We hebben alleen geen tijd om het te verbinden. We 

kunnen digitale gegevens overbrengen naar een universele 

communicatielijn. Op een bepaalde manier maak je hier een film. Je 

verbindt het met ons systeem. Als je het bijvoorbeeld naar de maan 

stuurt, duurt het bijvoorbeeld 10 seconden, en je stuurt het door het 

systeem van de Keshe Foundation, dan zal het onmiddellijk op de maan 

zijn. Ik zal dit uitleggen. 

 

We hebben dit systeem al geïmplementeerd in onze nieuwste versie. 

Daarom hebben we dit. Je vraagt om deze, wat je noemt, te leveren 

eenheden, wanneer het geleverd gaat worden. Een van de 

vertragingen was dit. We waren een deel van dit proces aan het 

afronden. Als je het je herinnert, een paar weken geleden, (2:50). Ik liet 

jullie de nieuwe Head Enhancement Units zien. (Eén seconde maar. Ik 

moet mijn share vinden en dan naar mijn foto's gaan. Eens kijken of ik 

het kan vinden. Ik zal het je laten zien. Je begrijpt wat het is). Dit is, als 

je het je herinnert, wat we je lieten zien, wat nu letterlijk verbinding 

maakt met de UBESUS. Dit neemt letterlijk het werk over. Maar zie je, 

dit is een communicatiesysteem dat er deel van uitmaakt. 

 

Maar wat zelfs in de afgelopen weken, terwijl we dit perceel aan het 

afwerken waren, in de ontwikkeling van de technologie is geweest, is 

de evolutie in de technologie van de Keshe Foundation, zoals we die 

aan het ontwikkelen zijn. Niet te stoppen. En we moesten ergens een 

grens trekken, dat, wanneer we dit naar buiten laten gaan. En ik denk 

dat we het punt bereikt hebben dat we nu de, wat je noemt, de nieuwe 

systemen kunnen loslaten. Dit kunnen we, althans dat hopen we, in 

ieder geval gedeeltelijk toestaan dat jullie, of de mensen, dit gaan 

gebruiken. En het is gewoon dat, wat wordt de volgende stap in de 

evolutie? Wat wordt de volgende stap in de ontwikkeling? (2:52). Dat 

we niet hoeven te stoppen. Je krijgt tenminste dit model, en we 



je het volgende model geven en zeggen: oh, dat had je ook kunnen 

doen. We kunnen gewoon eeuwig doorgaan met ontwikkelen en 

eeuwig doorgaan met voltooien. Maar er is een lijn van tekenen, en deze 

communicatie, satellietcommunicatie. 

 

Nu hebben we dit gedaan. Het is compleet. Maar het moet worden 

aangesloten op onze systemen, zodat het kan werken. Maar het moest 

op een iets andere manier gebeuren. En ons team is erin geslaagd om 

dat punt te bereiken, waar het nieuwe systeem anders is dan je hier 

ziet, een beetje anders, maar volledig effectief in de communicatie 

tussen de Ziel, de STP, buiten het lichaam van de man. En velen van 

jullie zullen het begrijpen, als je eenmaal de systemen hebt en het 

verbindt. En je kunt geen verbinding maken met ons 

gezondheidssysteem. Het is verbonden met een speciaal deel van het 

systeem, dat voor jou en je Ziel is. Ik zeg, vooral met deze nieuwe, deel 

het niet. Deel de nieuwe koptelefoon met niemand, want het is zo'n 

deel van jou. Het is een ander verlengstuk van de energievelden en je 

wilt niet dat iemand anders erin gaat. En de medische koptelefoons, de 

Wellness koptelefoons, zijn totaal verschillend. Ze zijn structureel 

anders. Ze zitten anders in elkaar. 

 

Nog een vraag? 

 

Q: ... (2:54). Kunt u uitleggen waarom ik in staat ben om de vibratie van 

mensen te verhogen? Heel erg bedankt. 

 

K- Wat, heeft een meisje je dat verteld? 

R: Misschien de vibraties van 

verschillende mensen. K- Ik 

weet het niet. 

 

R: Nou, ik bedoel, sommige mensen verhogen van nature de vibratie 



van de mensen om hen heen als ze een kamer binnenlopen. Ik denk 

dat jij dat probleem ook hebt. Weet je, mensen hebben de neiging om 

hun vibratie te verhogen als jij aanwezig bent. Dus misschien heeft hij 

die kwaliteit, of? 

 

K- Ik weet het niet. 

 

Ik sprak onlangs met een van onze vrienden, de afgelopen dagen 

eigenlijk, en er zat een vertaler aan tafel. Hij zei, dit is het probleem met 

jou. We merken dat wanneer jullie naar de vergadering komen, jullie 

iets anders meebrengen. Ik zei, niet echt, maar we brengen de kennis 

mee. En die kennis brengt liefde, en brengt emotie van gelijkheid en 

delen. En degenen die het bestrijden willen ons meestal niet zien, 

vooral niet na afloop. 

 

Ik heb altijd gezegd: ik geef zoveel liefde dat als je het niet ontvangt, je 

het gevoel hebt dat je ervan beroofd bent. Dat doet meer pijn dan niet 

geven. Je berooft jezelf ervan. (2:56). En zo zou het leven moeten zijn. 

Het is hetzelfde met kennis. We stoppen niet met het delen van kennis. 

En het is gewoon zo dat je hongerig bent om meer te leren, dat je 

terugkomt voor meer. En het wordt gelijk verdeeld. En zo zou het 

moeten zijn. Voel je een vibratie? Krijg je het rinkelen, oh, het is 9 uur, 

de Kenniszoekers beginnen, dus ik moet er zijn. Of is het iets dat je doet 

uit verplichting, ik moet er zijn, het is er, misschien leer ik iets. 



Het is hetzelfde als wat ik zei met Netanyahu, we hadden dit probleem. 

Wanneer een wereldleider tegen Amerikanen zegt, wat dan ook, dat ik 

niet met Keshe wil praten, omdat ik weet dat hij zal winnen, dat hij zijn 

zin zal krijgen. Het betekent dus dat hij zich al bewust is van de kracht 

van vrede, wat we implementeren en wat er gedaan gaat worden. 

 

Dus ja, we creëren allemaal verschillende vibraties. Sommigen van ons 

trillen van liefde, sommigen van ons trillen van vreugde, sommigen van 

ons trillen van angst. Maar het hangt ervan af wat die vibratie oplevert. 

En hoe we ons daarbij voelen. Waar we vrede mee vinden, en binnenin, 

en onder ons, onszelf, tussen de STM en de STP. (2:58). En wie kan ons 

die vibratie, die vrede geven? Hoeft niet, hoeft niet verliefd te zijn en 

gek te worden. De essentie van vrede, troost, vreugde. En dan vinden 

we vrede met onszelf, en functioneren we anders. En als er iemand 

binnenkomt, brengt hij een vibratie van angst met zich mee. Iedereen 

is bang, wat komt hierna? 

 

En het is een deel van ons. En hoe we willen waarnemen, en hoe we 

willen zijn, en hoe we geven. Geven we een vibratie van liefde en 

vreugde? Geven we een trilling van angst? Geven we een trilling van 

verdriet? Sommige mensen observeren, ze ontvangen het en ze 

reageren. En toen ik nog zaken deed, zeiden al mijn medewerkers, mijn 

secretaresse, de medewerkers van mijn bedrijf altijd: "Weet je wat het 

probleem is, meneer Keshe, u werkt en praat met ons op dezelfde 

manier als anderen. We hebben niet het gevoel dat u de baas bent. Ik 

zei, ik ben geen baas. Ik ben toevallig in staat om iets samen te stellen 

waar we samen aan werken. Toen ik naar fabrieken of kantoren ging, 

toen de... (3:00). Ik herinner me een gelegenheid in Manchester, we 

kochten nieuwe machines, en zoals gewoonlijk loop ik altijd met een 

stropdas om, met een pak en een jasje en alles. En een machine, de 

man kon er niet mee werken en had er een probleem mee. Ik deed 



gewoon het jasje uit, en ik ging achter de machine staan en begon, 

meneer Keshe, u loopt met een pak aan, u weet het niet. Ik zei, ik heb 

nog nooit iets gekocht, ik weet niet hoe het werkt. En ik begon te 

produceren. Met je stropdas, met je pak. Ik zei, maakt niet uit. Laat je 

niet misleiden door het pak. 

 

Toen ik in 2008 in Iran was, werd er materiaal binnengebracht, speciaal 

voor een van de reactoren. Ze namen me mee naar beveiligde 

fabrieken om deze dingen te bouwen, omdat we het voor elkaar 

moesten krijgen. En ze hadden van die snijmachines, zeer 

geavanceerde, meest geavanceerde dingen die ze daar hebben. En 

deze man kon niet snijden. En elke keer als hij wilde snijden, brak de 

punt van de machine, van het systeem. En ik was er altijd als 

wetenschapper, die moest observeren of de onderdelen correct waren 

voor het bouwen van de nieuwe systemen. En deze man kon het niet 

snijden. Ze brachten het materiaal, speciaal voor mij, 's nachts uit Japan 

voor een speciaal onderdeel van de reactor. En ik wist wat het was. Ik 

wist wat er gedaan zou worden. Ik zei tegen hem, het is een grote 

fabriek, overal machines, ga daar zitten, en ze krijgen allemaal dit, ze 

krijgen allemaal dat, hun tijd. En ik zag dat de jongens meer tijd 

kregen. Ik zei, wat is het probleem? Hij zei, de tip smelt. Ik kan het niet. 

Ik zei, kun je bewegen? Maar dat gaat niet. Ik zei, kun je gewoon 

bewegen? En ik stelde gewoon het systeem in, ik stelde gewoon de tip 

in, omdat ik wist wat het materiaal was. En ik sneed in het materiaal als 

een knop. Maar je bent, zei ik, ik heb drie diploma's voor het werken op 

deze machines. (3:02). Ik heb drie technische cursussen gedaan. Ik weet 

precies wat je hebt. Je hebt niet begrepen wat het materiaal is. 

Daarom raak je je fooi kwijt. En ik stond daar en leerde ze hoe ze met 

materiaal moesten omgaan. 



Laat zich nooit misleiden door de kleding ? (die we dragen). En het was 

allemaal olieachtig. En als je aan deze machines werkt. Ik ben getraind. 

Daarom bouw ik de reactoren met de hand. Ik ben geen theoretische 

wetenschapper. Ik ben opgeleid. Ik heb ingenieursdiploma's en alles. 

Niet alleen theorie, werken met machines, dingen bouwen, dingen 

snijden, dingen mengen. En dit is hoe het zou moeten zijn. En dat, toen 

ik, in Teheran, toen ik aan het snijden was, brachten ze me ook weer 

terug in de fabriek. Daar was niet die man met een pak, een 

buitenlandse man, die hier gewoon iets kwam doen. Het was iets wat 

we kunnen leren. Met mijn werk is het hetzelfde. Hij is er. Er komen 

vrachtwagens binnen. Ik deed mijn jas uit achter op een vrachtwagen. 

Laten we laden, gaan, want het moet gebeuren. Maar jij... Het maakt 

niet uit. Het maakt niet uit wat je draagt. Het maakt niet uit. Het is 

gewoon dat je dat creëert. Ze voelen zich goed. Ze voelen dat je een 

deel van hen bent. En ze werken eraan mee. Dus het maakt niet uit. Je 

brengt rillingen of wat dan ook, of hangt ervan af wat je doet. Met de 

ene creëer je de vibratie van vreugde. En in dezelfde kamer heeft de 

ander een angst. 

 

Nog een vraag? 

 

R: ... Dank u, meneer Keshe. We moeten nog één ding afhandelen. En ik 

zal jullie een geheime boodschap laten zien van de baas hier op de 

winkel van de Keshe Foundation, (3:04). die een nieuw product heeft. 

En het lijkt te zijn, het heeft die vibratie van liefde en iets dat met 

handen gemaakt is waar je het ook over had. En dit is de Keshe Gans 

handgemaakte gehaakte ster, die een nieuw begin symboliseert door 

de wereldwijde implementatie van de Keshe plasma wetenschap en 

technologie in ruil voor vrede. Houd hem gewoon in je handen en voel 

hoe je innerlijke vrede zich uitbreidt. Hij is verkrijgbaar in verschillende 

kleuren en kan worden aangepast. 

Hier is een voorbeeld. 



 

K- Dit is een van de nieuwe dingen die zijn toegevoegd. Veel mensen 

hebben gevraagd om iets wat we kunnen vasthouden. We kunnen 

ermee naar bed, neem ik aan. Het heeft de mengsels waarvan wij 

denken dat het de juiste combinatie is voor dat soort emoties. 

 

Nog een vraag? 

 

R: Ik denk dat u ze vandaag allemaal hebt behandeld, meneer Keshe. 

We zijn een beetje over tijd gegaan. En heel erg bedankt. 

 

K- Heel erg bedankt, inderdaad. Hopelijk zien we u volgende week. En 

nu we de, wat ik noem, de Londense conferentie organiseren en alles 

wat daarbij komt kijken, gaan we een fase in van een directe publieke 

relatie met de pers en de rest, (3:06). die we bijna 10 jaar lang 

geblokkeerd hebben gehouden. De taak van promotor is wat we dit 

team hebben laten doen om ongeveer een jaar met ons samen te 

werken. En om de Keshe Foundation in de openbaarheid te brengen. 

Waar je zegt dat we niet gezien worden, omdat de situatie met Alan 

Sterling min of meer geblokkeerd is. Omdat we een spervuur van 

aanvallen en allerlei bedreigingen kregen van deze hooligans. Nu is 

alles in handen van de agentschappen. En tegelijkertijd staan 

overheden, ambtenaren en zekerheden achter ons. Elke interactie zal 

door hen dienovereenkomstig worden afgehandeld omdat deze 

vredesconferentie moet doorgaan. En het moet, zoals jij het noemt, 

worden uitgevoerd voor wereldvrede. 



Degenen onder jullie die net als de Palestijnen, of het nu Israëli's of 

Palestijnen zijn, proberen iets te vernietigen om te kunnen zeggen dat 

ze bestaan, jullie komen niet tekort in wat ik noem, ?? ?? . Probeer het, 

we komen volgende week of twee naar jullie toe, zodat jullie massaal 

naar buiten kunnen gaan. Tegelijkertijd gaan onze, wat jullie het 

noemen, promotors op pad voor wereldleiders, voor de pers in jullie 

landen, omdat ze een beperkte structuur hebben om jullie pers te 

bereiken, wat dan ook, om deze conferentie in Londen te promoten. En 

als onderdeel van onze conferentie en ons werk krijgen wereldleiders 

een speciale Zoom-verbinding die ze op de achtergrond kunnen 

bijwonen, de hele, wat jullie noemen, conferentie. 

 

Hartelijk dank voor vandaag. En ik hoop, ik wens, en mijn Ziel gaat, voor 

de wereldleiders, (3:08). vooral Ayatollah Khamenei van Iran, om de 

"witte corridor" te openen en schande te brengen aan de natie van Israël 

en de geldschieters van de Amerikanen. Dat er nog steeds mensen zijn 

die daklozen een thuis kunnen geven. En dat je geen mensen in hun 

ziekenhuizen hoeft te vermoorden als je zegt dat ze daar ... m o e t e n  

zijn. 

 

Hartelijk dank en tot de volgende keer. 

 

R: Geweldig. Dank u. Hartelijk dank, meneer Keshe, voor nog een 

Kenniszoekers Workshop hier... 

 

K- Gewoon om jullie eraan te herinneren, degenen die zich willen 

inschrijven voor 27 november (24 november), het licht, zoals we het 

noemen, tussen jullie handen, alsjeblieft, (3:10). want we gaan dit 

stoppen. Er is een beperkt aantal dat we kunnen accepteren, het 

systeem kan het aan. Dus we sluiten dit heel snel af, want ik heb een 

idee hoeveel mensen we door het systeem kunnen dragen. Dus vul het 

alstublieft in, zodat we het weten. En we stoppen, we sluiten dit, we 



sluiten de, hoe noem je het, registratie met die ene. 

 

R: Meneer Keshe, u zei 27e. En ik denk dat de reclame voor de 24e is. 24 

november zou een vrijdag zijn... 

 

K- ... 24 november. Oh ja, dat is de, we hebben een sessie 24 oktober. 

 

R: Er is er nog een op 27 oktober op vrijdag, denk ik, volgende week, 

toch? Dat is voor een andere. Mensen kunnen naar de website gaan en 

een kijkje nemen. Je kunt de verschillende data daar vrij gemakkelijk 

sorteren. 
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